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ACTA DE LA REUNIÓ DEL PLE DE L’AJUNTAMENT D’ARTÀ 

 

Caràcter:  ordinari 

Data:  24 de novembre de 2009 

Horari:  18 hores 

Lloc:  sala de sessions de l’Ajuntament 

 

 

Hi assisteixen: 

Rafel Gili Sastre,    batle 

Maria Antònia Sureda Martí,   regidora 

Bartomeu Gili Nadal,     regidor 

Magdalena Llull Ferrer,   regidora 

Maria Francesca Servera Pascual,   regidora 

Manuel Galán Massanet,    regidor 

Maria Paula Ginard Vílchez,   regidora  

Margalida Tous Ferrer,   regidora 

Pere Obrador Alzina,     regidor 

Francesc Lliteras Reche,    regidor  

Sebastián Carrió Ginard,   regidor  

Guillem Caldentey Crego,    regidor 

 

Celia Martínez-Piñeiro de Urquiza,   secretària 

 

No hi assisteix: 

Maria del Mar Llaneras Pascual,    regidora 

 

 

 

Ordre del dia 

 

1. Aprovació, si s’escau, de les actes de les sessions de 31 de juliol, 18 de setembre, 29 

de setembre i 27 d’octubre de 2009. 
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2. Aprovació inicial, si s’escau, del catàleg de protecció del patrimoni històric i cultural 

del terme municipal d’Artà. Adaptació al Pla Territorial de Mallorca. 

3. Aprovació, si s’escau, de la moció presentada pels regidors de l’Equip de Govern 

sobre la figura de l’educador social a l’Institut Llorenç Garcías i Font. 

4. Aprovació, si s’escau, de l’expedient de modificació de crèdit per suplement de crèdit 

16/2009. 

5. Aprovació, si s’escau, de la moció presentada pel Partit Popular per a la devolució de 

la quota d’inscripció a la VI Triatló de Sant Salvador. 

6. Aprovació, si s’escau, de la moció presentada pel grup Els Verds-Esquerra d’Artà 

relativa a instar l’Equip de Govern a donar la quantitat prevista de la despesa en lots de 

Nadal a la Fundació Deixalles, o bé col·laborar amb aquesta fundació adquirint-hi els 

lots. 

7. Aprovació, si s’escau, de la moció presentada pel grup Els Verds-Esquerra d’Artà 

relativa a l’exempció de pagament del cànon digital a les administracions, i a les 

administracions locals en particular, per adquirir material de reproducció i 

emmagatzematge de documents. Insten l’Equip de Govern a reclamar als proveïdors les 

quantitats meritades en concepte de cànon digital per adquirir tots els suports i els 

aparells que puguin ser destinats a la reproducció i a l’emmagatzematge de documents 

als exercicis pressupostaris 2007-2008 i l’actual 2009. 

8. Aprovació, si s’escau, de la moció presentada pels grups Els Verds-Esquerra d’Artà, 

Partit Popular i Unió d’Independents d’Artà referent a obrir a la participació social i 

política la decisió municipal d’escollir els projectes que s’han d’executar l’any 2010 i 

que es financen mitjançant el nou Fons Estatal per a l’Ocupació i la Sostenibilitat Local 

(també anomenat Segon Pla E). 

9. Aprovació, si s’escau, de la moció presentada pels grups Unió d’Independents d’Artà 

i Els Verds-Esquerra d’Artà sobre el Parc Natural de la Península de Llevant. 

10. Aprovació, si s’escau, de la moció presentada pel grup Unió d’Independents d’Artà 

per elaborar una relació d’edificis en mal estat. 

11. Aprovació, si s’escau, de la moció presentada pel grup Unió d’Independents d’Artà 

referent a la violència de gènere.  

12. Informació de les resolucions de Batlia corresponents als mesos de setembre i 

octubre de 2009. 

13. Precs i preguntes. 
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Desenvolupament de la sessió 

 

1. Aprovació, si s’escau, de les actes de les sessions de 31 de juliol, 18 de setembre, 

29 de setembre i 27 d’octubre de 2009 

 

En acompliment d’allò que disposen l’article 97.2 de la Llei 20/2006, de 15 de 

desembre, municipal i de règim local de les Illes Balears, i l’article 91.1 del Reglament 

d’organització, funcionament i règim jurídic de les entitats locals, aprovat pel Reial 

decret 2568/1986, de 28 de novembre, el batle demana als membres de la corporació si 

algú té alguna observació a fer sobre les actes de les sessions de 31 de juliol, 18 de 

setembre, 29 de setembre i 27 d’octubre de 2009, de les quals se n’ha expedit, 

prèviament, una còpia de l’esborrany a cada regidor per al seu coneixement, rectificació 

d’errades o possible formulació d’al·legacions, si n’és el cas. 

 

Els reunits acorden, essent tretze el nombre legal de membres del consistori i dotze els 

assistents: 

 

Aprovar, per assentiment unànime, les actes de les sessions de 31 de juliol, 18 de 

setembre, 29 de setembre i 27 d’octubre de 2009. 

 

2. Aprovació inicial, si s’escau, del catàleg de protecció del patrimoni històric i 

cultural del terme municipal d’Artà. Adaptació al Pla Territorial de Mallorca 

 

El batle llegeix la seva intervenció que, copiada literalment, diu: 

 

“En primer lloc, s’ha de dir que, el passat dia 30 d’octubre, la Comissió Insular 

d’Urbanisme del Consell de Mallorca va acordar, per unanimitat de tots els seus 

membres, l’aprovació definitiva del catàleg de protecció del patrimoni històric i cultural 

d’Artà. 

Consideram que aquest és un fet molt destacable perquè és la primera vegada que el 

municipi d’Artà compta amb un instrument d’aquest tipus que s’ha aprovat 

definitivament i que ja ha entrat en vigor (surt publicat en el Butlletí Oficial de les Illes 

Balears de dia 12 de novembre).  
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D’aquesta manera, aquest catàleg de protecció passa a formar part de la normativa 

urbanística municipal i esperam que sigui una bona eina que ens ajudi a mantenir i 

millorar els valors del nostre patrimoni històric i cultural. Per tant, ja tenim un catàleg 

de protecció del patrimoni històric aprovat definitivament. 

Ara, el que duim a l’aprovació inicial és l’adaptació d’aquest catàleg, aprovat 

recentment, al Pla Territorial Insular de Mallorca. Ho feim així perquè la Comissió 

Insular d’Urbanisme, en el mateix acord en què aprovà el catàleg, ens assenyalà que 

havíem de donar compliment als requeriments que s’assenyalaren a l’informe emès pels 

tècnics de la Direcció Insular de Patrimoni, en data de 20 de juliol de 2009.  

L’acord de la Comissió Insular diu textualment que hem de donar compliment a aquests 

requeriments ‘per tal de procedir a l’adaptació del referit catàleg a les normes 

contemplades en el Pla Territorial Insular de Mallorca’. 

Per aquesta raó, això és el que hem de fer, i ho volem fer com més aviat millor: 

acomplir amb aquesta indicació de la Comissió Insular i, d’aquesta manera, poder 

comptar amb un catàleg que, a més d’estar aprovat, estigui completament adaptat al Pla 

Territorial de Mallorca. 

Després de l’aprovació inicial, que esper que es dugui a terme avui, hi haurà un període 

d’exposició pública en què els interessats podran presentar al·legacions. Esper que tot 

seguit puguem efectuar l’aprovació provisional i remetre la documentació perquè 

s’aprovi definitivament. 

Hem d’esperar que la tramitació d’aquesta adaptació al PTM sigui molt més curta que la 

del catàleg. Per una part, perquè tot i que s’incorporen noves fitxes, el seu volum no és 

comprable en absolut al volum de les fitxes del catàleg aprovat. Per l’altra, perquè 

afortunadament s’han simplificat alguns tràmits; recentment s’ha aprovat eliminar 

l’avaluació ambiental dels catàlegs, un tràmit que ens va allargar la tramitació durant 

vuit mesos. 

Igual que succeí amb el catàleg de protecció aprovat definitivament, hi haurà qui 

pensarà que falten elements que també s’haurien de protegir, i d’altres que opinaran que 

n’hi ha que es protegeixen amb un valor escàs o discutible. En aquest cas, com en tants 

d’altres, davant la impossibilitat de satisfer tothom, hem de continuar avançant i donar 

prioritat a la consecució de resultats concrets per  millorar el nostre municipi ens tots els 

aspectes possibles.” 

 

La portaveu d’UIA, Sra. Tous, diu que el seu grup s’abstindrà en la votació. No poden 
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entendre que si dia 12 de novembre de 2009 es va publicar l’edicte de l’aprovació 

definitiva del catàleg, es presenti una aprovació del catàleg amb 525 fitxes. A la 

Comissió Informativa varen dir que el Consell de Mallorca té una certa reticència a 

aprovar-lo. S’estimen més que l’Ajuntament tengui un catàleg aprovat definitivament 

que esperar que el Consell faci la nova aprovació definitiva. Pensen que el catàleg és un 

material viu i que sempre s’hi poden incloure noves fitxes. 

Comenta que en el Diari de Mallorca ha sortit publicat un anunci de l’Ajuntament de 

Son Servera en què diuen que aproven inicialment les esmenes posades per la CIU. No 

entenen que Artà dugui a l’aprovació inicial tot el catàleg, i no només l’aprovació inicial 

de les esmenes. També volen constatar el mal comportament que varen tenir els tècnics 

en la Comissió Informativa quan ells varen dir que hi volien incloure l’església de la 

Colònia de Sant Pere i el cementiri, i els varen contestar que presentessin al·legacions.  

 

El portaveu del PP, Sr. Lliteras, diu que hi votarà a favor, no obstant això, opina que el 

procediment és mal d’entendre. Afirma que han mantingut conversacions amb tècnics 

del Consell de Mallorca i els han dit que el procediment és el correcte. A més, demostra 

la seva preocupació perquè es catalogui el Casal de Can Solivelles amb un projecte que 

incompleix la fitxa del catàleg. 

 

El portaveu d’EV-Esquerra d’Artà, Sr. Caldentey, diu que hi votarà a favor, no obstant 

això, fa constar la manca de confiança que té en l’Equip de Govern. 

 

El batle diu que han fet un catàleg molt ben fet, i que hi han fet molta de feina. Dóna les 

gràcies públicament al personal de l’Ajuntament que hi ha treballat. A part, explica la 

història de l’elaboració del catàleg, aprovat, en un principi, l’any 2002. Diu que durant 

els tretze mesos que la portaveu d’UIA va ser batlessa no el va poder presentar. Opina 

que és un bon catàleg. 

 

La portaveu d’UIA, Sra. Tous, diu que han transcorregut cinc anys des que es va 

començar. Diu que allò que suscita certa desconfiança és la manera de fer-lo. Opina que 

l’Ajuntament de Son Servera l’ha fet d’una manera millor que aquest Ajuntament. 

 

Els reunits, per 10 vots a favor (UM, PSOE, PP i EV-Esquerra d’Artà) i 2 abstencions 

(UIA), que representa el vot de la majoria absoluta del nombre legal de membres de la 
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corporació, establert en l’article 47.2.i) de la LBRL i l’article 94-3 de la Llei 20/2006, 

de 15 de desembre, municipal i de règim local de les Illes Balears, acorden: 

 

1. Aprovar inicialment l’adaptació del catàleg de protecció del patrimoni històric i 

cultural del terme municipal d’Artà al Pla Territorial Insular de Mallorca. 

 

2. Exposar a informació pública tota la documentació de l’esmentada adaptació durant 

el termini d’un mes, comptador a partir de l’endemà de la publicació d’aquest anunci al 

BOIB, durant el qual es podrà examinar i formular-hi les al·legacions que s’estimin 

pertinents. Aquesta documentació estarà disponible a les oficines municipals i a la 

pàgina web oficial de l’Ajuntament d’Artà. 

 

3. Publicar aquest acord al BOIB i a un diari de l’illa de Mallorca. La publicació de 

l’acord en el BOIB inclourà una relació de les noves fitxes d’elements que ara es 

cataloguen en aquesta aprovació inicial i que són les següents: 

 

ART 160: carrer de l’Alqueriot, 14 

ART 178: carrer de l’Era Vella, 16 

ART 179: carrer de l’Era Vella, 22 

ART 180: carrer de l’Era Vella, 20 

ART 181: carrer de l’Era Vella, 21 

ART 182: carrer de l’Era Vella, 24 

ART 183: carrer de l’Era Vella, 23-25 

ART 188: carrer de les Parres, 50 

ART 190: carrer de les Roques, 54 

ART 191: carrer Fondo, 17 

ART 215: carrer de Son Servera, 17 

ART 221: carrer del Pou d’Avall, 9 

ART 291: Can Ros (Pol. 019 – Parc. 00056) 

ART 294: Can Païes (Pol. 018 – Parc. 00019) 

ART 298: Can Beia (Pol. 013 – Parc. 00346) 

ART 299: Son Bausà (Pol. 015 – Parc. 00183) 

ART 300: Can Blai (Pol. 005 – Parc. 00008) 

ART 331: Molí Nou (Pol. 012 – Parc. 00146) 
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ART 382: Molí de Binialgorfa (Pol. 005 – Parc. 00049) 

ART 394: Caseta de Can Revell (Pol. 014 – Parc. 00063) 

ART 448: carrer d’Antoni Blanes Joan (conjunt urbà homogeni) 

ART 451: escut crespí (Puresa, 12) 

ART 452: escut franciscà (Sant Antoni, 1) 

ART 453: emblema heràldic (Rosa, 3) 

ART 454: escut dels marquesos de Bellpuig (Rafel Blanes, 15) 

ART 455: emblema de Can Cardaix (Rafel Blanes, 14) 

ART 456: escut de la família Moragues (Pou Nou, 12) 

ART 457: emblema de la font dels Olors (Pou Nou, 15) 

ART 458: carrer de les Barraques (conjunt urbà homogeni) 

ART 459: carrer de Bellpuig (conjunt urbà homogeni) 

ART 460: carrer d’en Botavant (conjunt urbà homogeni) 

ART 461: carrer de l’Era Vella (conjunt urbà homogeni) 

ART 462: carrer d’Antoni Blanes Joan (conjunt urbà homogeni)  

ART 463: carrer Major (conjunt urbà homogeni) 

ART 464: carrer de les Parres (conjunt urbà homogeni) 

ART 465: carrer de la Pedra Plana (conjunt urbà homogeni)  

ART 466: carrer del Pontarró (conjunt urbà homogeni) 

ART 467: carrer del Pou d’Avall (conjunt urbà homogeni) 

ART 468: carrer de la Puresa (conjunt urbà homogeni) 

ART 469: carrer de la Creu (conjunt urbà homogeni) 

ART 470: carrer de la Teulera (conjunt urbà homogeni) 

ART 471: carrer de Son Servera (conjunt urbà homogeni) 

ART 472: carrer d’en Vilanova (conjunt urbà homogeni) 

ART 475: carrer del Pou Nou, 9  

ART 476: carrer del Pou Nou, 11 

ART 478: carrer de Josep Sanxo de la Jordana, 15 

ART 479: carrer de l’Estel, 8 

ART 480: carrer del Sol, 4 

ART 481: carrer de Rafel Blanes, 19 

ART 482: carrer de Rafel Blanes, 21 

ART 483: carrer de Rafel Blanes, 23 

ART 484: carrer de Rafel Blanes, 65 
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ART 485: carrer Rafel Blanes, 69 

ART 487: carrer de l’Hospital, 8 

ART 488: carrer de Can Tarrés, 6 

ART 489: La Farinera (Pol. 016 – Parc. 00018) 

ART 490: Segona caseta de guardabarreres a la carretera Ma 4041 (Artà-Son Servera) 

(Pol. 013 – Parc. 00393) 

ART 491: Síquia de les Vergunyes (diverses parcel·les) 

ART 492: Església parroquial de Sant Pere  

ART 493: carrer de Sant Joan, 8 

ART 494: carrer de Sant Joan, 22 

ART 495: carrer de Sant Pere, 15 

ART 496: carrer de Sant Marc (cantonada passeig Marítim) 

ART 497: carrer de la Verge Maria, 1 

ART 498: carrer de la Verge Maria, 28 

ART 499: carrer de la Verge Maria, 31 

ART 500: emblema de La Caixa (Rafel Blanes, 29) 

ART 501: emblema de Sant Jordi i el drac (Son Servera, 5) 

ART 503: escut del Vaticà (Costa d’en Torreta, 6) 

ART 502: camí de l’Ermita de Betlem per Can Canals (Camí 31) 

ART 504: camí del Verger al Campament dels Soldats (Camí 34) 

ART 505: camí vell de l’Alqueria Vella (Camí 36) 

ART 506: camí vell de l’Ermita (Camí 56) 

ART 507: camí 59 

ART 508: camí vell de la Duaia 

ART 509: marjades de Sant Salvador 1 (Puig de Sant Salvador s/n) 

ART 510: marjades de Sant Salvador 2 (Puig de Sant Salvador s/n) 

ART 511: mur del carrer de l’Abeurador 

ART 512: mur de la Canova (Pol. 001 – Parc. 00011) 

ART 513: mur de la carretera dels Soldats (Pol. 005 – Parc. 00037) 

ART 514: mur de la Duaia (Pol. 006 – Parc. 00021) 

ART 515: mur d’Albarca (Pol. 005 – Parc. 00037) 

ART 516: mur del Barrancar (Pol. 005 – Parc. 00053) 

ART 517: mur de Ferrutx (Pol. 004 – Parc. 00030) 

ART 518: Sant Salvador (element paisatgístic d’interès)  
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ART 519: Bellpuig (element paisatgístic d’interès) 

ART 520: Ermita de Betlem (element paisatgístic d’interès) 

ART 521: Bec de Ferrutx (element paisatgístic d’interès) 

ART 522: establits de l’Alqueria (element paisatgístic d’interès) 

ART 523: Estany del Bisbe (element paisatgístic d’interès) 

ART 524: La Farinera (element paisatgístic d’interès) 

ART 525: mur del carrer de Costa i Llobera 

 

4. Suspendre, per un termini d’un any, l’atorgament de llicències d’obres que afectin els 

elements inclosos a les fitxes relacionades en el punt anterior en tot allò que s’oposi al 

règim de protecció per a cada un d’aquests elements de l’adaptació al Pla Territorial 

Insular de Mallorca del catàleg de protecció del patrimoni històric i cultural del terme 

municipal d’Artà.  

 

3. Aprovació, si s’escau, de la moció presentada pels regidors de l’Equip de Govern 

sobre la figura de l’educador social a l’Institut Llorenç Garcías i Font 

 

La regidora d’Educació, Sra. Sureda, llegeix la moció que, copiada literalment, diu: 

 

“EXPOSICIÓ DE MOTIUS: 

1. Atès que tant l’Institut Llorenç Garcías i Font, com el partit Unió d’Independents 

d’Artà, han sol·licitat diverses vegades a l’Ajuntament d’Artà que posi en marxa la 

figura del policia tutor. 

2. Atès que els regidors de l’Equip de Govern consideren que la figura més adequada 

per atendre la problemàtica argüida per aquesta petició és la d’educador social. 

3. Atès que a les Illes Balears hi ha un programa experimental per millorar la 

convivència escolar en els centres educatius de secundària mitjançant la inclusió de la 

figura professional de l’educador. 

4. Atès que aquest programa, que es basa en un conveni entre la Conselleria d’Afers 

Socials, Promoció i Immigració i la Conselleria d’Educació i Cultura, el gestiona la 

Fundació Institut Socioeducatiu s’Estel. 

 

Per tot això, els regidors de l’Equip de Govern presenten a la consideració del Ple els 

següents 
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ACORDS: 

 

1. L’Ajuntament d’Artà demanarà a la Conselleria d’Afers Socials, Promoció i 

Immigració i a la Conselleria d’Educació i Cultura que inclogui l’Institut Llorenç 

Garcías i Font al seu programa experimental per millorar la convivència escolar als 

centres educatius de secundària mitjançant la inclusió de la figura professional de 

l’educador. 

 

2. Trametre aquest acord a la Conselleria d’Afers Socials, Promoció i Immigració, a la 

Conselleria d’Educació i Cultura i a l’Institut Llorenç Garcías i Font.” 

 

La portaveu d’UIA, Sra. Tous, diu que la regidora d’Educació sap que li varen dir que 

votarien a favor d’aquesta moció. No obstant això, pensa que la figura del policia tutor i 

de l’educador social no han de ser excloents, ja que són dues figures diferents. Moltes 

vegades des de l’Institut els han dit que fora del centre hi ha moviment de drogues. 

 

El portaveu del PP, Sr. Lliteras, manifesta la seva conformitat amb la moció i diu que 

entenen que les tasques del policia tutor i de l’educador social són complementàries. 

 

El portaveu d’EV-Esquerra d’Artà, Sr. Caldentey, hi manifesta la seva conformitat. 

 

La regidora d’Educació, Sra. Sureda, diu que la figura del policia tutor no és la mateixa 

que la que demanen a l’Institut, ells volen una figura que pugui entrar al centre. 

 

La portaveu d’UIA, Sra. Tous, diu que la figura del policia tutor detecta els problemes 

des de fora a partir dels problemes que hi ha dins el centre. 

 

Els reunits, acorden per unanimitat que: 

 

1. L’Ajuntament d’Artà demanarà a la Conselleria d’Afers Socials, Promoció i 

Immigració i a la Conselleria d’Educació i Cultura que incloguin l’Institut Llorenç 

Garcías i Font al seu programa experimental per millorar la convivència escolar als 

centres educatius de secundària mitjançant la inclusió de la figura professional de 

l’educador. 
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2. Trametre aquest acord a la Conselleria d’Afers Socials, Promoció i Immigració, a la 

Conselleria d’Educació i Cultura i a l’Institut Llorenç Garcías i Font. 

 

4. Aprovació, si s’escau, de l’expedient de modificació de crèdit per suplement de 

crèdit 16/2009 

 

Els membres de la comissió examinen l’expedient tramitat per a la modificació de crèdit 

que es proposa per suplement de crèdit, que s’ha de finançar mitjançant la baixa del 

crèdit de la partida del Fòrum per un import de 52.500 �. 

 

Vists els informes i les certificacions que figuren a l’expedient i tenint en compte: 

 

Primer. Que les despeses proposades són necessàries i urgents i no poden perllongar-se 

fins el proper exercici sense perjudicar els interessos de la corporació. 

 

Segon. Que la tramitació de l’expedient s’ajusta als preceptes legals vigents. 

 

La regidora d’Hisenda, Sra. Servera, proposa al Ple l’adopció dels acords següents: 

 

“1. Aprovar l’expedient de modificació de crèdit número 16/2009, el qual queda 

redactat de la manera següent: 

 

Altes a partides de despeses: 

 

Funcional Econòmic Denominació Altes � 

4431 62204 Obres cementeri  10.000,00 

4223 62210 Obres diverses centres públics 15.000,00 

4326 61100 Mobiliari urbà Colònia 10.000,00 

5111 63500 Compra material, discos, senyals i altres 17.500,00 

  Total 52.500,00 

 

 

L’import total anterior queda finançat amb el crèdit de la partida:  
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Funcional Econòmic Denominació Baixes � 

4328 21210 Fòrum 52.500,00 

  Total 52.500,00 

 

2. Exposar al públic aquest expedient per un termini de quinze dies a l’efecte de 

reclamacions, mitjançant un anunci en el BOIB.” 

 

La portaveu d’UIA, Sra. Tous, diu que en aquests temes referents al pressupost de la 

corporació, el seu partit se’n sol abstenir. No obstant això, en aquest cas hi votaran a 

favor perquè els doblers es destinen al nucli urbà de la Colònia de Sant Pere. 

 

El portaveu del PP, Sr. Lliteras, hi manifesta la seva conformitat. Pensa que els temes de 

mobiliari urbà els ha d’assumir l’Ajuntament. 

 

El portaveu d’EV-Esquerra d’Artà, Sr. Caldentey, diu que s’abstindrà en la votació. 

Critica el funcionament de l’Equip de Govern en la gestió econòmica i considera nul·la 

la seva credibilitat en aquest tema. 

 

Els reunits, per 11 vots a favor (UM, PSOE, UIA i PP) i 1 abstenció (EV-Esquerra 

d’Artà), acorden: 

 

1. Aprovar l’expedient de modificació de crèdit número 16/2009, el qual queda redactat 

de la manera següent: 

 

Altes a partides de despeses: 

 

Funcional Econòmic Denominació Altes � 

4431 62204 Obres cementiri  10.000,00 

4223 62210 Obres diverses centres públics 15.000,00 

4326 61100 Mobiliari urbà Colònia 10.000,00 

5111 63500 Compra material, discos, senyals i altres 17.500,00 

  Total 52.500,00 
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L’import total anterior queda finançat amb el crèdit de la partida:  

 

Funcional Econòmic Denominació Baixes � 

4328 21210 Fòrum 52.500,00 

  Total 52.500,00 

 

2. Exposar al públic aquest expedient per un termini de quinze dies, a l’efecte de 

reclamacions, mitjançant un anunci en el BOIB. 

 

5. Aprovació, si s’escau, de la moció presentada pel Partit Popular per a la 

devolució de la quota d’inscripció a la VI Triatló de Sant Salvador. 

 

El portaveu del PP, Sr. Lliteras, llegeix la moció que, copiada literalment, diu: 

 

“EXPOSICIÓ DE MOTIUS: 

 

1. Atès que el passat dissabte dia 1 d’agost es va celebrar la VI edició de la Triatló de 

Sant Salvador; 

2. Atès que la regidora de Festes de l’Ajuntament d’Artà, com a resposta a una pregunta 

del Partit Popular al plenari del passat mes de juliol, va anunciar que aquest acte 

esportiu l’organitzava l’Ajuntament; 

3. Atès que el preu d’inscripció fou d’entre 18 � i 21 � per participant; 

4. Atès que l’Ajuntament d’Artà no tenia aprovada, en el moment de la prova, cap taxa 

municipal que el facultés per cobrar un import d’inscripció als participants, i es tracta, 

per tant, d’un cobrament il·legal; 

5. Atès que el regidor d’Esports de l’Ajuntament d’Artà, en resposta a una pregunta del 

Partit Popular, va anunciar uns ingressos de 2.100 � a l’Ajuntament en concepte 

d’inscripcions per a aquest acte; 

 

Per tots els motius exposats, el Ple de l’Ajuntament d’Artà, 

 

ACORDA: 

1. Retornar les quantitats íntegres als participants de la VI edició de la Triatló de Sant 



 14 

Salvador. 

 

2. Comunicar el lloc, el període i l’horari de devolució de l’import d’una manera clara i 

mitjançant el mateix sistema utilitzat per a la promoció i la inscripció a l’esdeveniment, 

és a dir, mitjançant els missatges SMS.” 

 

El batle diu que votaran en contra de la moció. Opina que aquesta moció és un poc 

oportunista. Diu que aquesta triatló se celebra a Artà des de fa sis anys. Dóna la raó al 

portaveu del PP perquè no hi ha cap Ordenança, però aquest tema ja s’ha subsanat 

enguany. 

 

La portaveu d’UIA, Sra. Tous, diu que la triatló s’ha celebrat a Artà des de l’any 2004 

fins a l’any 2009. Afirma que el batle ha reconegut que es cobrava una taxa que no 

estava regulada per una Ordenança. Diu que aquesta pregunta l’ha feta el PP en diverses 

ocasions. Manifesta que votaran a favor de la moció. 

 

El portaveu d’EV-Esquerra d’Artà, Sr. Caldentey, hi manifesta la seva conformitat. 

Demana al batle una mica d’esperit constructiu. 

 

El portaveu del PP, Sr. Lliteras, diu que el debat no és la quota de la prova, ni si 

s’organitza bé o no. Sinó que es tracta de si l’Ajuntament ha comès una irregularitat en 

cobrar una taxa sense una Ordenança aprovada. 

 

A continuació, se sotmet la moció a votació, la qual, per 5 vots a favor (PP, UIA i EV-

Esquerra d’Artà) i 7 vots en contra (UM i PSOE), no resta aprovada per manca de 

quòrum en la votació. 

 

6. Aprovació, si s’escau, de la moció presentada pel grup Els Verds-Esquerra 

d’Artà relativa a instar l’Equip de Govern a donar la quantitat prevista de la 

despesa en lots de Nadal a la Fundació Deixalles, o bé col·laborar amb aquesta 

fundació adquirint-hi els lots. 

El portaveu d’EV-Esquerra d’Artà, Sr. Caldentey, llegeix la moció que, copiada 

literalment, diu: 
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“EXPOSICIÓ DE MOTIUS: 

1. Que els passats exercicis pressupostaris 2008 i 2009, s’ha produït una despesa de 

6.385,27 � i 6.413,78 �, respectivament, en concepte d’adquisició dels tradicionals lots 

de Nadal, corresponents a les festivitats de Nadal dels anys 2007 i 2008.  

2. Que patim, com és prou conegut per tots, un període d’important crisi financera i 

econòmica que perjudica l’Ajuntament i, especialment, els col·lectius 

socioeconòmicament més febles.  

3. Que la Fundació Deixalles dóna ocupació, hàbits de feina i ingressos a les persones 

més desfavorides, al nivell de la seva integració social i econòmica, que pateixen els 

més alts riscs d’exclusió social, i que un bon nombre d’aquestes persones, amb les quals 

fa feina la Fundació Llevant, són ciutadans i ciutadanes d’Artà.  

4. Que la Fundació Deixalles també ofereix productes de comerç just, concretament 

cistelles de Nadal amb productes d’aquest tipus de comerç.  

5. Que l’oferta de la Fundació Deixalles no només té una directa repercussió sobre els 

productors en origen, amb garanties sobre la producció i els seus drets bàsics i laborals 

(comerç just) sinó que, a més, aquests productes els preparen persones amb problemes 

d’exclusió social de la comarca i del poble.  

Per tots els motius exposats, 

PROPOSAM: 

1. Que enguany, amb motiu de les festes de Nadal i Cap d’Any, l’Ajuntament destini la 

quantitat prevista per als lots de Nadal, íntegrament, com a donació a la Fundació 

Deixalles.  

2. Que es permeti als treballadors, membres d’aquesta corporació i a la resta de 

destinataris habituals d’aquests presents de Nadal que acostuma a fer l’Ajuntament 

d’Artà, triar entre rebre un d’aquests lots, o bé que la quantitat dinerària corresponent es 

destini a la Fundació Deixalles.  

3. Si tot això fos impossible, que l’Ajuntament col·labori amb aquesta fundació 
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adquirint-hi els lots de Nadal, i que no els comprin a una altra empresa.  

El batle diu que enguany s’ha retallat molt el pressupost per als lots de Nadal. Només es 

farà un petit detall als treballadors de l’Ajuntament. Exposa que aquesta moció no havia 

arribat quan ells feien la petició d’aquests lots a una empresa d’Artà. Diu que no és 

possible col·laborar amb la Fundació Deixalles perquè els lots de Nadal ja s’han 

sol·licitat. 

 

La portaveu d’UIA, Sra. Tous, diu que votarà a favor de la moció. Considera que encara 

falta un mes per a Nadal. Afirma que la iniciativa no és nova, ja que fa setmanes que el 

regidor d’EV-Esquerra d’Artà anuncia en els mitjans de comunicació que es presentarà 

aquesta moció. Opina que, a causa de la conjuntura econòmica actual, l’Equip de 

Govern s’hauria d’haver decantat per l’opció d’adquirir els lots de Nadal a la Fundació 

Deixalles. Diu que els regidors d’UIA renuncien al seu lot de Nadal; no obstant això, 

l’agraeixen. 

 

El portaveu del PP, Sr. Lliteras, diu que la moció els pareix correcta. Volen que aquest 

tipus de feina s’encarregui a empreses d’Artà. 

 

El portaveu d’EV-Esquerra d’Artà, Sr. Caldentey, diu que va fer les declaracions en els 

diaris el passat dia 28 d’octubre de 2009, abans que s’encarreguessin els lots de Nadal. 

Els pareix molt bé que els encarreguin a empreses d’Artà, però diu que ell està xerrant 

de poder ajudar d’alguna manera a gent desfavorida. Manifesta que troba molt inflexible 

l’Equip de Govern. 

 

A continuació, se sotmet la moció a votació, la qual, per 3 vots a favor (EV-Esquerra 

d’Artà i UIA) i 9 vots en contra (UM, PSOE i PP) , no resta aprovada per manca de 

quòrum en la votació. 

 

7. Aprovació, si s’escau, de la moció presentada pel grup Els Verds-Esquerra 

d’Artà relativa a l’exempció de pagament del cànon digital a les administracions, i 

a les administracions locals en particular, per adquirir material de reproducció i 

emmagatzematge de documents. Insten l’Equip de Govern a reclamar als 

proveïdors les quantitats meritades en concepte de cànon digital per adquirir tots 
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els suports i els aparells que puguin ser destinats a la reproducció i a 

l’emmagatzematge de documents als exercicis pressupostaris 2007-2008 i l’actual 

2009 

El portaveu d’EV-Esquerra d’Artà, Sr. Caldentey, llegeix la moció que, copiada 

literalment, diu: 

 

“EXPOSICIÓ DE MOTIUS:  

1. Atès que el ‘Real Decreto Legislativo 1/1996, de 12 de abril, por el que se aprueba el 

Texto Refundido de la Ley de Propiedad Intelectual, regularizando, aclarando y 

armonizando las disposiciones legales vigentes sobre la materia’ (d’ara endavant, 

TRLPI) va introduir el pagament d’una compensació equitativa sobre la reproducció 

utilitzada per a l’ús privat, amb l’objectiu de ‘compensar els drets de propietat 

intel·lectual que es deixaran de percebre per raó de l’expressada reproducció’. Es tracta 

del que es coneix com a cànon digital o cànon de l’SGAE, i que suposa una càrrega 

addicional sobre el preu de tots els suports i aparells que puguin ser destinats a la 

reproducció i emmagatzematge de documents (fotocopiadores, impressores, equips de 

reproducció i d’enregistrament de documents audiovisuals, CD-R, DVD-R, etc.). 

2. Atès que molts sectors socials han criticat aquest cànon digital, ja que es tracta de la 

imposició d’un cost afegit que han de pagar tots els consumidors, al marge de si el 

material adquirit s’utilitza per a la reproducció privada de material subjecte a drets de 

propietat intel·lectual. Ja hi ha hagut sentències que estableixen que la llei suposa la 

presumpció que els equips o suports s’empraran amb aquesta finalitat, i que aquesta 

presumpció pot ser invalidada per una prova practicada en contrari. 

3. Atès que les administracions destinen importants quantitats a l’adquisició de material 

subjecte al cànon digital. En aquest cas, la presumpció d’utilització per copiar obres 

amb drets de propietat intel·lectual resulta molt inadequada i hauria de prevaler, en tot 

cas, la presumpció contrària. L’article 25 del TRLPI ja estableix que el Govern espanyol 

pot fixar excepcions al pagament del cànon ‘quan quedi suficientment acreditat que el 

destí o l’ús final dels equips, aparells o suports materials no sigui la reproducció 

prevista a l’article 31.2’ (còpia privada d’obres d’autor). En aquest sentit, per a 

l’Ajuntament d’Artà, i per a l’administració en general, l’exempció del pagament del 

cànon digital resultaria, a més de ser just pels arguments exposats, un important estalvi 
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en temps de crisi. 

4. Atès que, tal com vaig exposar com a regidor a instància el passat dia 2 de novembre 

de 2009, en la majoria de les factures que obren en aquesta corporació relatives a 

adquirir aquests materials (suports i aparells), no s’hi desglossen els diferents conceptes 

de cobrament, i no es pot saber si s’hi ha facturat la quantia corresponent a l’esmentat 

cànon digital. Això suposa, a més d’una irregularitat comptable, no tolerable en 

l’administració, un incompliment d’allò previst l’art. 25 TLRPI, als apartats 17 al 19: 

‘17. A los efectos de control de pago de la compensación, los deudores mencionados en 

el párrafo a del apartado 12 deberán figurar separadamente en sus facturas el importe de 

aquélla, del que harán repercusión a sus clientes y retendrán, para su entrega conforme a 

lo establecido en el apartado 15.; 18. Las obligaciones relativas a las facturas y a la 

repercusión de la compensación a los clientes, establecidas en el apartado anterior, 

alcanzarán a los distribuidores, mayoristas y minoristas, responsables solidarios de los 

deudores. También deberán cumplir las obligaciones de retener y entregar previstas en 

dicho apartado, en el supuesto previsto en el apartado 14.; 19. En ningún caso, los 

distribuidores, mayoristas y minoristas, responsables solidarios de los deudores, 

aceptarán de sus respectivos proveedores el suministro de equipos, aparatos y soportes 

materiales sometidos a la compensación si no vienen facturados conforme a lo dispuesto 

en los apartados 17 y 18’. 

5. Atès que, a l’esmentada instància de dia 2 de novembre, aquest regidor sol·licitava 

informes de Secretaria/Intervenció d’aquest Ajuntament relatius a: ‘(1) l’atribució que 

s’ha d’atorgar a la documentació produïda, tramitada, enviada, organitzada i conservada 

per l’Ajuntament en l’exercici de les seves funcions, en el sentit de si és o no 

considerable com a Patrimoni documental, a l’Estat espanyol i a la Comunitat 

Autònoma de les Illes Balears; (2) la finalitat donada als suports i unitats de còpia 

adquirits per la corporació (generats, conservats o reunits) en l’exercici de les seves 

funcions; (3) si les quantitats abonades els anys 2007, 2008 i el que duim de 2009 

(adjunt una còpia de les factures fins a data 26 d’octubre de 2009, de les quals he rebut 

una còpia) en concepte d’adquisició de CD-R, DVD-R, impressores, discs durs, etc., 

incloïen o no, l’impost (compensació equitativa) establert en l’article 25 de la Llei de 

Propietat Intel·lectual (conegut popularment com a cànon digital) i quines són, si n’és el 

cas, les tarifes imposades (mitjançant la sol·licitud de desglossament de factures); i (4) a 
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la data a partir de la qual aquesta corporació abona l’esmentat impost (compensació 

equitativa) establert en l’article 25 de la TRLPI (conegut popularment com a cànon 

digital) per a l’adquisició de suports i unitats de còpia’.  

6. Atès l’establert a l’art. 72 de la Llei 20/2006, de 15 de desembre, municipal i de 

règim local de les Illes Balears, pel que fa al dret d’accés a la informació, i a la 

obligació dels serveis de la corporació a facilitar la informació que els seus membres li 

requereixen, sense necessitat d’autorització. 

Per tots els motius exposats, es formula la següent  

PROPOSTA: 

1. El Ple de l’Ajuntament d’Artà insta el servei de Secretaria/Intervenció d’aquest 

Ajuntament a informar sobre els punts exposats al paràgraf 5è de la Part expositiva. 

 

2. El Ple de l’Ajuntament d’Artà insta l’Equip de Govern a reclamar, a les empreses 

proveïdores, la quantitat abonada en concepte d’impost (compensació equitativa) 

establert a l’article 25 de la TRLPI (conegut popularment com a cànon digital, o cànon 

de l’SGAE) pels suports i unitats de còpia adquirits d’ençà que aquest impost es carrega 

sobre el preu dels productes, i arribar, si cal, a la demanda per la via judicial.  

 

3. El Ple de l’Ajuntament d’Artà insta l’Equip de Govern a sol·licitar al Govern de 

l’Estat espanyol l’exempció del pagament de la compensació equitativa que estableix, 

per a l’adquisició d’aparells o suports que puguin ser usats en la còpia i 

emmagatzematge de documents, el “Real Decreto Legislativo 1/1996, de 12 de abril, 

por el que se aprueba el Texto Refundido de la Ley de Propiedad Intelectual, 

regularizando, aclarando y armonizando las disposiciones legales vigentes sobre la 

materia”.  

 

4. El Ple de l’Ajuntament d’Artà insta el Govern de l’Estat espanyol a modificar el 

“Real Decreto Legislativo 1/1996, de 12 de abril, por el que se aprueba el Texto 

Refundido de la Ley de Propiedad Intelectual, regularizando, aclarando y armonizando 

las disposiciones legales vigentes sobre la materia”, per tal que les administracions 
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quedin excloses del pagament de la compensació equitativa fixada per l’article 25 del 

text esmentat.  

El batle diu que no acaba d’entendre molt bé aquesta moció. Es va preocupar de si 

l’Ajuntament ho feia bé i va comprovar que ho feia segons el que estableix la llei. Diu 

que l’Ajuntament paga allò que està estipulat i regulat per llei. 

 

El regidor d’UIA, Sr. Obrador, diu que votaran a favor de la moció. 

 

El portaveu del PP, Sr. Lliteras, considera que és una moció ben documentada. Diu que 

estan d’acord en el fons de la moció, ja que l’article 25 de l’RD Legislatiu 1/1996, de 12 

d’abril, estableix que el Govern espanyol pot fixar excepcions al pagament del cànon 

quan quedi suficientment acreditat que el destí o l’ús final dels equips, aparells o suports 

materials no sigui la reproducció prevista a l’article 31.2. Afirma que si l’Ajuntament 

pogués demostrar que no es fa un mal ús dels aparells informàtics, es podria estalviar 

aquest pagament amb doblers municipals. Considera un problema greu votar-hi a favor 

per reclamar a les empreses proveïdores la quantitat abonada en concepte d’impost pels 

suports i unitats de còpia adquirits d’ençà que aquest impost es carrega sobre el preu 

dels productes. Per això, el portaveu del PP presenta l’esmena següent: “Llevar l’efecte 

retroactiu assenyalat en el punt segon de la part dispositiva.” 

 

El portaveu d’EV-Esquerra d’Artà diu que accepta l’esmena presentada pel PP i lleva 

l’efecte retroactiu del punt núm. 2 de la part dispositiva. Amb relació a allò que ha dit el 

batle, que les coses es fan bé, diu que és la primera notícia que en té, ja que només ha 

vist una factura en què figuri desglossat el cànon digital. A continuació, llegeix els 

apartats 17, 18 i 19 de l’article 25 abans citat. Diu que no només s’estan fent pagaments 

irregulars, sinó que també s’incompleix l’article 25. El preocupa que si els tècnics els 

n’han informat, ho hagin fet d’aquesta manera. 

 

El batle diu que han de votar en contra de la moció i reitera que els tècnics li han dit que 

ho fan bé. Demana al portaveu d’EV-Esquerra d’Artà, Sr. Caldentey, que retiri la moció 

de l’ordre del dia i l’estudiaran. 

 

El portaveu d’EV-Esquerra d’Artà retira la moció de l’ordre del dia. 



 21 

8. Aprovació, si s’escau, de la moció presentada pels grups Els Verds-Esquerra 

d’Artà, Partit Popular i Unió d’Independents d’Artà referent a obrir a la 

participació social i política la decisió municipal per escollir els projectes que s’han 

d’executar l’any 2010 i que es financen mitjançant el nou Fons Estatal per a 

l’Ocupació i la Sostenibilitat Local (també anomenat Segon Pla E). 

El portaveu d’EV-Esquerra d’Artà, Sr. Caldentey, llegeix la moció que, copiada 

literalment, diu: 

 

“EXPOSICIÓ DE MOTIUS:  

1. El Govern central de José Luís Rodríguez Zapatero ha impulsat el nou Fons Estatal 

per a l’Ocupació i la Sostenibilitat Local (també anomenat Segon Pla E), dotat amb 

5.000 milions d’euros (Reial Decret 13/2009, publicat al BOE núm. 259, de 27 

d’octubre).  

Les característiques principals d’aquest Pla, són:  

— La voluntat de provocar un estímul per a l’economia i l’ocupació.  

— Els projectes que es finançaran hauran d’estar relacionats amb el nou model 

productiu i d’economia sostenible que suposadament l’actual Govern de l’Estat 

espanyol vol impulsar.  

— Els Ajuntaments podran destinar, a diferència de l’anterior Pla E, fins al 20% dels 

doblers que li corresponen per finançar despeses corrents amb finalitat social (educació i 

dependència), per tal que els ajuntaments puguin mantenir les prestacions socials en 

aquests moments de dificultat econòmica.  

— Es podran finançar amb doblers del Fons despeses ocasionades per l’elaboració del 

projecte i la direcció d’obres i equipaments.  

— Els treballadors que s’hagin de contractar, hauran de ser contractats mitjançant el 

Servei Públic d'Ocupació (SOIB). Es prioritza la contractació d’aturats que faci més 

d’un any que siguin a l’atur.  

2. Els criteris de distribució dels doblers són els mateixos que a l’anterior Pla E, és a dir, 

en funció de la població, i atesa la important quantitat de doblers corresponents al nostre 

municipi: 768.968 euros. 

3. Segons s’ha pogut saber a través dels mitjans de comunicació, l’Equip de Govern ja 
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té perfilades una sèrie d’actuacions i projectes que es poden executar amb el 

finançament d’aquest Fons (recollida selectiva de residus, correcció de deficiències a 

l’edifici municipal del Teatre, renovació de lluminàries...).  

Per tots aquests motius, es  

PROPOSA:  

1. Que es facin partícips de la proposta d’obres i partides de despesa tots els grups 

polítics amb representació en aquesta corporació municipal.  

2. Que es convidi la ciutadania artanenca, mitjançant una consulta pública, per exemple, 

a elegir —dins dels marges i dels condicionants establerts en el RD 13/2009— les 

propostes d’execució i inversió plantejades per aquesta corporació.”  

El batle diu al portaveu d’EV-Esquerra que, segons ell, sembla que tenen molt de temps 

per preparar les peticions que s’han d’incloure en el segon Pla E i l’Equip de Govern 

opina que no hi ha tant de temps ja que, una vegada elegits els projectes, s’han de 

redactar. Per aquest motiu, votaran en contra de la moció. Li diu que l’Equip de Govern 

ha escollit els millors projectes per al poble. Reitera que el poble els ha donat la seva 

confiança. 

 

La portaveu d’UIA, Sra. Tous, diu al batle que si l’Equip de Govern troba que el poble 

els ha donat la seva confiança, poden continuar endavant. 

 

El portaveu del PP, Sr. Lliteras, diu que els hagués agradat poder opinar sobre els 

projectes que s’inclouran en el 2n Pla E. 

 

A continuació, se sotmet a votació la moció, la qual, per 5 vots a favor (UIA, EV-

Esquerra d’Artà i PP) i 7 vots en contra (UM i PSOE), no resta aprovada, per manca de 

quòrum en la votació. 

 

9. Aprovació, si s’escau, de la moció presentada pels grups Unió d’Independents 

d’Artà i Els Verds-Esquerra d’Artà sobre el Parc Natural de la Península de 

Llevant 
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La portaveu d’UIA, Sra. Tous, llegeix la moció que, copiada literalment, diu: 

 

“EXPOSICIÓ DE MOTIUS: 

 

1. Atès que aquest plenari ja s’ha pronunciat, en nombroses ocasions, sobre el 

redimensionament del Parc Natural de Llevant; en aquells moments, aquest mateix 

plenari va dir que suposaria un retrocés sense precedents en la conservació del nostre 

patrimoni natural el redimensionament, que deixava el Parc format, únicament, per les 

finques públiques. En aquells moments crèiem, i ho continuam creient, que la figura del 

Parc Natural és probablement l’instrument integrador més eficaç per aconseguir els 

objectius de desenvolupament sostenible de zones com l’actual Parc Natural de Llevant, 

ja que harmonitza la conservació i millora la situació econòmica del territori. 

 

2. Atès que aquest mateix plenari també es va pronunciar (per novembre de 2004) sobre 

el Pla d’Ordenació de Recursos Naturals de la Península de Llevant aprovat el 

novembre de 2001 i va deixar clar que, per als membres d’aquest consistori, aquesta 

figura era en vigor. 

 

3. Atès que aquest mateix plenari també s’ha pronunciat sobre les diferències 

substancials entre la LECO (Llei per a la Conservació dels Espais de Rellevància 

Ambiental) i el PORN de Llevant sobre la manera d’entendre el desenvolupament 

econòmic. 

 

4. Atès que el pacte de govern contempla consolidar la Xarxa Balear d’Espais Naturals i 

estudiar-ne l’ampliació sempre amb l’acord dels propietaris i la resta de sectors 

implicats, i amb l’increment de recursos econòmics per millorar la gestió i la 

conservació. 

 

5. Atès que dia 31 d’octubre d’enguany es va publicar al BOIB l’Acord del Consell 

Directiu de l’empresa pública Espais de Natura Balear, de 29 d’octubre de 2009, de 

convocatòria pública de subvencions per al finançament d’inversions als espais de 

rellevància ambiental de les Illes Balears per als anys 2009 i 2010.  
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6. Atès que, d’entre aquests espais de rellevància ambiental, s’hi troba el Parc Natural 

de la Península de Llevant.  

 

7. Atès que, ara per ara, l’única que pot concórrer el Parc Natural de Llevant a aquesta 

línia de subvencions és la mateixa Administració, ja que el Parc només està format per 

finques públiques, la qual cosa és del tot incongruent perquè l’Administració no se sol 

autoatorgar subvencions.  

 

8. Atès que sectors com el que aglutina la Cooperativa d’Artà s’ha posicionat a favor de 

l’ampliació del Parc Natural de Llevant per tal de poder accedir a aquesta línia d’ajuts. 

 

Per tot això, presentam les següents  

 

PROPOSTES DE RESOLUCIÓ: 

 

1. Instar la Conselleria de Medi Ambient a cercar la fórmula perquè les propietats 

privades que formaven part del Parc Natural de Llevant puguin ser considerades com a 

Espais de Rellevància Ambiental i que, per aquest motiu, puguin accedir a aquests 

importants ajuts. 

 

2. Trametre aquest acord a la Conselleria de Medi Ambient.” 

 

El batle diu que votarà a favor de la moció. 

 

El portaveu del PP, Sr. Lliteras, manifesta la seva conformitat amb la moció. 

 

Els reunits, per unanimitat, acorden: 

 

1. Instar la Conselleria de Medi Ambient a cercar la fórmula perquè les propietats 

privades que formaven part del Parc Natural de Llevant puguin ser considerades com a 

espais de rellevància ambiental i que, per aquest motiu, puguin accedir a aquests 

importants ajuts. 

2. Trametre aquest acord a la Conselleria de Medi Ambient. 
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10. Aprovació, si s’escau, de la moció presentada pel grup Unió d’Independents 

d’Artà per elaborar una relació d’edificis en mal estat 

 

La portaveu d’UIA, Sra. Tous, llegeix la moció que, copiada literalment, diu: 

 

“EXPOSICIÓ DE MOTIUS: 

 

1. Atès que, fa uns dies, l’esfondrament d’un edifici del Camp d’en Serralta, a Palma, ha 

colpit tots els ciutadans de les Illes i ha alertat les autoritats del perill dels edificis en 

mal estat. 

 

2. Atès que els regidors d’aquesta Corporació som conscients que el municipi d’Artà no 

n’és una excepció i que hi ha edificis que romanen en mal estat, algunes vegades per 

desconeixement dels seus propietaris i d’altres, malauradament, amb causa de 

coneixement. 

 

3. Atès que també som conscients que hi ha obres que romanen abandonades, amb 

ferros i d’altres elements que envaeixen la via pública, que poden representar un perill 

per als vianants. 

 

4. Atès que l’Ajuntament d’Artà té un servei d’inspecció d’obres i també compta amb la 

Policia Local que, actualment, té la plantilla completa. 

 

Per tot això presentam les següents 

 

PROPOSTES DE RESOLUCIÓ: 

 

1. Elaborar una relació d’edificis i d’obres en mal estat. 

2. Realitzar una campanya de conscienciació de la importància de tenir els immobles en 

bon estat. 

3. Instar els propietaris d’edificis i d’obres en mal estat a eliminar el perill que puguin 

representar per a la resta de ciutadans.” 
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El batle diu a la portaveu d’UIA, Sra. Tous, que votaran a favor de la moció si accepten 

que el punt núm. 1 de la part dispositiva es retiri, ja que l’Ajuntament no té recursos 

econòmics, o bé que la revisió es faci a instància de part. 

La portaveu d’UIA, Sra. Tous, diu que eliminaran el punt 1 de la part dispositiva. Opina 

que si la campanya de conscienciació al·ludida en el punt núm. 2 de la part dispositiva 

de la moció es fa ben feta i si es demana als propietaris dels immobles que facin les 

revisions, a ells els va bé. 

El portaveu del PP, Sr. Lliteras, diu que si la moció es modifica, la recolzaran. Demana 

a l’Equip de Govern que doni exemple i repari els parcs infantils i el mobiliari urbà. 

Els reunits acorden, per unanimitat, aprovar la moció presentada pel grup Unió 

d’Independents d’Artà per elaborar una relació d’edificis en mal estat, segons la qual: 

 

1. L’Ajuntament d’Artà farà una campanya de conscienciació de la importància de tenir 

els immobles en bon estat. 

2. L’Ajuntament d’Artà instarà els propietaris d’edificis i d’obres en mal estat a eliminar 

el perill que puguin representar per a la resta de ciutadans. 

 

11. Aprovació, si s’escau, de la moció presentada pel grup Unió d’Independents 

d’Artà referent a la violència de gènere 

 

La portaveu d’UIA, Sra. Tous, llegeix la moció que, copiada literalment, diu: 

 

“EXPOSICIÓ DE MOTIUS: 

 

1. El greu problema social que suposa la violència de gènere portà l’Assemblea General 

de l’Organització de les Nacions Unides a designar el 25 de novembre com a dia 

internacional per a l’eliminació de la violència contra la dona, mitjançant la Resolució 

54/134, de 17 de desembre de 1999.  

 

2. Des d’aleshores, el 25 de novembre ens serveix per recordar que el problema encara 

persisteix i que cal arbitrar totes les polítiques i actuacions necessàries per aconseguir-
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ne la total eradicació. 

 

3. Però les dones pateixen un altre tipus de violència també molt greu, desconeguda i 

fins i tot ocultada: les agressions sexuals que, malauradament, s’han incrementat 

notablement i que fan necessari un requeriment especial a tota la societat, especialment 

a les administracions, per treballar intensament per eradicar-les. 

 

Per tot això, el grup municipal d’Unió d’Independents d’Artà a l’Ajuntament proposa al 

Ple que adopti els següents:  

 

ACORDS: 

 

1. El Ple de l’Ajuntament expressa el seu compromís amb la lluita contra la violència de 

gènere i reitera la voluntat de treballar en la prevenció i eliminació de situacions 

susceptibles que condueixin a actes que puguin tenir com a resultat un dany o patiment 

físic, sexual o psicològic per a les dones, així com les amenaces de dur a terme aquests 

actes, la coacció o la privació arbitrària de la llibertat, tant si es produeixen en la vida 

pública com en la vida privada.  

2. El Ple de l’Ajuntament es mostra especialment preocupat per l’alarmant increment de 

les agressions sexuals contra les dones, és per això que insta el Govern de les Illes 

Balears a, en col·laboració amb les diferents institucions i administracions implicades, 

posar en marxa un protocol que possibiliti: 

a) L’atenció a les víctimes de violacions i agressions sexuals, inclosa l’atenció 

psicològica posterior. 

b) L’assistència forense a les víctimes en el mateix centre sanitari on hagin acudit. 

c) La creació d’un registre de totes les denúncies i atencions per violació i agressió 

sexual que permeti, a més de disposar d’estadístiques fiables, treballar més efectivament 

tant en la persecució dels delictes com en la seva prevenció.”  

 

Tots els portaveus municipals hi manifesten la seva conformitat. 

Els reunits acorden, per unanimitat, la moció presentada pel grup Unió d’Independents 

d’Artà que fa referència a la violència de gènere, segons la qual: 
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1. El Ple de l’Ajuntament expressa el seu compromís amb la lluita contra la violència de 

gènere i reitera la voluntat de treballar en la prevenció i eliminació de situacions 

susceptibles que condueixin a actes que puguin tenir com a resultat un dany o patiment 

físic, sexual o psicològic per a les dones, així com les amenaces de dur a terme aquests 

actes, la coacció o la privació arbitrària de la llibertat, tant si es produeixen en la vida 

pública com en la vida privada.  

 

2. El Ple de l’Ajuntament es mostra especialment preocupat per l’alarmant increment de 

les agressions sexuals contra les dones, és per això que insta el Govern de les Illes 

Balears a, en col·laboració amb les diferents institucions i administracions implicades, 

posar en marxa un protocol que possibiliti: 

a) L’atenció a les víctimes de violacions i agressions sexuals, inclosa l’atenció 

psicològica posterior. 

b) L’assistència forense a les víctimes en el mateix centre sanitari on hagin acudit. 

c) La creació d’un registre de totes les denúncies i atencions per violació i agressió 

sexual que permeti, a més de disposar d’estadístiques fiables, treballar més 

efectivament, tant en la persecució dels delictes com en la seva prevenció. 

 

12. Informació de les resolucions de Batlia corresponents als mesos de setembre i 

octubre de 2009 

 

Es dóna compte de les resolucions de Batlia corresponents als mesos de setembre i 

octubre de 2009. 

 

Els reunits, per assentiment unànime, es donen per assabentats. 

 

A continuació, el batle diu que s’ha de votar la inclusió d’un punt en l’ordre del dia, i 

que s’ha de debatre, si n’és el cas. 

 

P1- Aprovació, si s’escau, de la proposta de l’Equip de Govern referent a la petició 

de confiança del metge titular del Centre de Salut d’Artà, el Dr. Bartomeu Barceló 

Gayá. 
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El batle diu que en la Comissió Informativa es va dir que elaborarien aquesta proposta i 

es duria al Ple per a la inclusió per motius d’ urgència. 

 

El portaveu d’EV-Esquerra d’Artà, Sr. Caldentey, diu que li agradaria que li 

expliquessin la dependència orgànica d’aquest senyor amb l’Ajuntament.  

 

Els reunits, per 11 vots a favor (UM, PSOE UIA i PP) i 1 vot en contra (EV-Esquerra 

d’Artà), acorden ratificar la urgència i la inclusió del punt en l’ordre del dia. 

 

Seguidament, es llegeix la proposta que, copiada literalment, diu: 

 

“EXPOSICIÓ DE MOTIUS: 

 

1. Atès que dia 11 de novembre de 2009 va entrar en aquest Ajuntament, amb número 

de registre 5381, un escrit de petició de confiança del Dr. Bartomeu Barceló Gayá, en el 

qual demanava que el Consistori es manifestés sobre si és mereixedor de la seva 

confiança com a metge titular al servei del poble d’Artà, com ho ha estat durant 25 anys. 

2. Atesa la necessitat de donar resposta a una petició d’un ciutadà que demana la 

confiança per continuar duent a terme la seva feina amb absoluta independència i amb 

respecte, per la resolució judicial que es farà en el seu moment. 

3. Atès que l’Equip de Govern considera que l’òrgan més adequat per contestar la 

petició és el plenari. 

 

Per tot això, els regidors de l’Equip de Govern presenten a la consideració del Ple els 

següents 

 

ACORDS: 

 

1. L’Ajuntament d’Artà manifesta que el metge titular d’Artà, el Dr. Bartomeu Barceló 

Gayá, és mereixedor de la seva confiança com a metge al servei del poble d’Artà, així 

com també ho són tots i cadascun dels metges/esses, infermers/eres i la resta del 

personal que fa feina al Centre de Salut d’Artà. 

2. Trametre aquest acord al Dr. Bartomeu Barceló Gayá.” 
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La portaveu d’UIA, Sra. Tous, manifesta la seva conformitat amb la proposta de l’Equip 

de Govern. 

 

El portaveu del PP, Sr. Lliteras, diu que respecta que és una situació sub iudice, que està 

pendent d’una resolució judicial. Manifesta el seu total respecte al poder judicial, al Dr. 

Bartomeu Barceló i a la resta de metges i infermers del PAC d’Artà. Opina que no són 

competents per fer una valoració sobre aquest tema. Per tot això, diu que s’abstindrà en 

la votació. 

 

El portaveu d’EV-Esquerra d’Artà, Sr. Caldentey, diu que s’abstindrà en la votació. 

Afirma que entén que hi ha un cert lligam amb la instància que ha presentat aquest 

professional. Finalment, diu que no coneix aquest professional; però que les referències 

que en té són excel·lents. A més, considera que no es poden desentendre d’aquest tema, 

amb el problema judicial que hi ha de fons. 

 

El batle li diu que no permetrà que es parli del tema judicial. La proposta és si el Ple 

considera que el Dr. Bartomeu Barceló és mereixedor de la seva confiança com a metge 

d’Artà o no. 

 

Els reunits, per 9 vots a favor (UM, PSOE i UIA) i 3 abstencions (PP i EV-Esquerra 

d’Artà), acorden aprovar la proposta de l’Equip de Govern referent a la petició de 

confiança del metge titular del Centre de Salut d’Artà, el Dr. Bartomeu Barceló Gayá, 

segons la qual: 

 

1. L’Ajuntament d’Artà manifesta que el metge titular d’Artà, el Dr. Bartomeu Barceló 

Gayá, és mereixedor de la seva confiança com a metge al servei del poble d’Artà, així 

com també ho són tots i cadascun dels metges/esses, infermers/eres i la resta del 

personal que fa feina al Centre de Salut d’Artà. 

2. Trametre aquest acord al Dr. Bartomeu Barceló Gayá. 

 

Seguidament, el portaveu d’EV-Esquerra d’Artà, Sr. Caldentey, diu que en les 

comissions informatives es varen tractar dues mocions que no figuren en l’ordre del dia 

del Ple. En sol·licita la inclusió en l’ordre del dia i, per això, s’ha de votar incloure o no 

aquest punt en l’ordre del dia, i s’ha de debatre, si n’és el cas. 
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M2- Aprovació, si s’escau, de la moció presentada pel grup Els Verds-Esquerra 

d’Artà relativa a instar el Consell de Mallorca a retirar definitivament el Pla 

Director Sectorial de Carreteres (PDSC)� 

 

El portaveu d’EV-Esquerra d’Artà, Sr. Caldentey, explica que la urgència d’incloure 

aquesta moció en el Ple és perquè el Consell de Mallorca durà properament aquest tema 

a l’aprovació. 

 

Seguidament, se sotmet a votació la ratificació de la urgència i la inclusió de la moció 

en l’ordre del dia del Ple, la qual, per 3 vots a favor (EV-Esquerra d’Artà i UIA) i 9 vots 

en contra (UM, PSOE i PP), no resta aprovada per manca de quòrum en la votació. 

 

M3- Aprovació, si s’escau, de la moció presentada pel grup Els Verds-Esquerra 

d’Artà relativa a instar el batle d’Artà i el regidor d’Urbanisme a prendre les 

diligències oportunes per tal de restablir la legalitat urbanística en el tram del camí 

catalogat dins l’ANEI, conegut com el camí del Parral, objecte d’una infracció el 

mes d’agost de 2008 

 

El portaveu d’EV-Esquerra d’Artà, Sr. Caldentey, diu que la urgència d’incloure 

aquesta moció en l’ordre del dia del Ple és donada perquè es prenguin les diligències 

oportunes per tal de restablir la legalitat urbanística en el tram del camí catalogat dins 

l’ANEI, conegut com el camí del Parral, objecte d’una infracció el mes d’agost de 2008.  

El balte diu que votarà en contra de ratificar la urgència i la inclusió de la moció en 

l’ordre del dia del Ple. No considera que el Ple l’hagi d’instar que faci les seves feines. 

Afirma que el Gabinet d’Urbanisme tornarà a estudiar aquest tema, ja que ell no ha 

trobat cap llicència per dur a terme l’obra esmentada. Finalment, diu que si aquesta obra 

no té llicència d’obres, s’obrirà l’expedient d’infracció urbanística. 

 

Seguidament, se sotmet a votació la ratificació de la urgència i la inclusió de la moció 

en l’ordre del dia del Ple, la qual, per 3 vots a favor (EV-Esquerra d’Artà i UIA) i 9 vots 

en contra (UM, PSOE i PP), no resta aprovada per manca de quòrum en la votació. 
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13. Precs i preguntes 

 

Seguidament, el batle informa que els grups municipals UIA i EV-Esquerra d’Artà han 

presentat un escrit de precs i preguntes, el qual es llegeix a continuació. 

 

 

PRECS I PREGUNTES FORMULADES PER UIA 

 

PRECS 

 

1. Demanam a l’Equip de Govern que posi els senyals de trànsit que fan falta perquè els 

cotxes no estacionin davant l’IES Llorenç Garcías i Font, els quals han demanat al batle 

en reiterades ocasiones. 

 

Resposta: S’hi està fent feina. 

 

2. Demanam a l’Equip de Govern que adesi la plaça dels habitatges de Protecció 

Oficial. 

 

Resposta: S’hi està fent feina. 

 

3. Demanam a l’Equip de Govern que tengui en compte la petició que li faran des de la 

Cooperativa Agrícola Sant Salvador. 

 

Resposta: L’estudiarem. 

 

PREGUNTES 

 

1. SOLIDARITAT I COOPERACIÓ 

1.1.Quina quantitat va pagar l’Ajuntament d’Artà al Fons Mallorquí de Solidaritat i de 

Cooperació durant el 2009? 

 

Resposta: 155.702, 44 �. 
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1.2. A quines anualitats corresponia? 

 

Resposta: 23.977, 16 � a l’any 2005; 46.475, 28 � a l’any 2006; 55.250 � a l’any 2007 i 

30.000 � a l’any 2008. 

 

1.3. Quina és la quantitat pressupostada el 2009 a la partida del Fons? 

 

Resposta: 55.073, 90 �. 

 

1.4. Quan es farà el reconeixement de deute? 

 

Resposta: En poder. 

 

1.5. Diuen que el batle no el vol fer, aquest reconeixement. És certa aquesta afirmació? 

 

Resposta: A mi no m’ho ha dit mai. 

 

1.6. Si és certa, pensa l’Equip de Govern promoure la sortida del Fons Mallorquí de 

Solidaritat i Cooperació? 

 

Resposta: A mi no m’ho ha dit. 

 

2. HISENDA 

2.1. Quan ha acabat el període voluntari de recaptació de l’IBI? 

 

Resposta: dia 16 de novembre de 2009. 

 

2.2. Quines previsions de recaptació tenia l’Equip de Govern? 

 

Resposta: IBI rústic: 15.000 � i IBI urbà: 2.675.000 �. 

 

2.3. Demana l’Equip de Govern als contribuents un esforç perquè compleixin els seus 

deures amb l’Ajuntament o aplaudeix els que cerquen allò de “feta la llei, feta la 

trampa”? 
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Resposta: Tots hem de complir amb els deures de l’Ajuntament. 

 

2.4. Dia 8 d’abril d’enguany, la regidora Magdalena Llull va canviar el seu 

empadronament i el de la seva família al carrer de Montserrat Blanes, on des de fa anys 

han viscut els seus pares. Reproduirem, a continuació, l’acord de la Junta de Govern 

Local de dia 19 de maig:  

“Vista la sol·licitud que presenta Magdalena Llull Ferrer, amb què exposa que posseeix la condició de 

titular de família nombrosa, per la qual cosa sol·licita la bonificació que li correspon de l’impost sobre 

béns immobles del seu domicili, situat en el carrer de Montserrat Blanes, núm. 31, Artà; 

 

Vist l’informe emès pel Departament de Taxes i Imposts, segons el qual: 

 

<<Vist que, segons el punt 6 de l’article 5 de l’Ordenança reguladora de l’impost sobre béns immobles, 

‘tindran dret a una bonificació del 90% de la quota íntegra els subjectes passius que ostentin la condició 

de titulars de família nombrosa. Aquesta bonificació serà únicament d’aplicació en el cas d’immobles que 

constitueixin el domicili familiar i sempre que el seu valor cadastral no superi els 100.000 �. 

 

Per tant, és procedent concedir-li la bonificació sol·licitada per a l’any 2009.’; 

 

Els reunits acorden, per unanimitat: 

 

1. Concedir a Magdalena Llull Ferrer una bonificació del 90% de l’impost sobre béns immobles de 

l’habitatge situat en el carrer de Montserrat Blanes, núm. 31.” 

 

A la vista d’aquest acord, com va comprovar la Junta de Govern Local que el carrer de 

Montserrat Blanes, 31 era el domicili familiar de la regidora Llull? 

 

Resposta: Mirant les dades del padró municipal. 

 

2.5. Quin dia es va produir la petició de bonificació? 

 

Resposta: Dia 26 de març de 2009. 

 

2.6. Quin termini marca l’Ordenança per demanar aquesta bonificació? 

 

Resposta: De l’1 de gener fins al 31 de març. 
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2.7. La petició es va fer dins el termini establert? 

 

Resposta: Sí. 

 

2.8. A quant va pujar la bonificació del 90% d’aquest immoble del carrer de Montserrat 

Blanes? 

Resposta: A 329,83 �. 

 

2.9. No creu la regidora que hauria de retornar aquesta bonificació obtinguda en frau de 

llei o per abús de dret?  

 

Resposta: No. 

 

2.10. Si no ho creu, nosaltres li demanam expressament que retorni aquests doblers 

defraudats al poble. 

 

Resposta: No. 

 

2.11. No creu la regidora que hauria de demanar excuses públicament perquè la seva 

actitud és poc exemplar per a la resta de ciutadans? 

 

Resposta: No. 

 

2.12. Si no ho creu, nosaltres li demanam expressament que formuli aquestes excuses. 

 

Resposta: No. 

 

2.13. A quantes obres impulsades per l’Ajuntament ha estat contractada l’empresa 

Elèctrica Sansó? 

 

Resposta: A cap. 

 

2.14. Des de quan s’han produït aquests treballs? 
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Resposta: Quins? 

 

2.15. A la Comissió Informativa de dimecres, l’Equip de Govern ens va dir que no sabia 

quan es produiria la sortida de la Mancomunitat del Nord. Quin és el deute que té 

l’Ajuntament amb aquest ens? 

 

Resposta: Té un deute de 130.000 �. 

 

2.16. Si l’Ajuntament en sortís dia 1 de gener de 2010, hauria de fer tota l’aportació de 

l’any que ve? 

 

Resposta: La Mancomunitat es dissoldrà. 

 

3. INTERIOR 

3.1. Aquests dos regidors varen presentar un recurs de reposició contra els acords del 

Ple de dia 9 d’octubre. Quan el contestaran, el recurs? 

 

Resposta: En poder. 

 

3.2. Aquests regidors també es varen adreçar al Consell, al Govern i a la Delegació de 

Govern. Quins requeriments ha rebut d’aquestes institucions l’Ajuntament d’Artà? 

 

Resposta: Un de la Delegació de Govern demanant documentació i un altre de la 

Conselleria d’Innovació, Interior i Justícia fent un recordatori de la normativa. 

 

3.3. Quins tràmits ha fet l’Equip de Govern perquè els taxistes d’Artà puguin recuperar 

el servei a la carta que es fa a fora del poble? 

 

Resposta: Els taxistes no han demanat res i m’agradaria fer-los saber que tenen les 

portes obertes per al que necessitin. 

 

3.4. Quines actuacions ha dut a terme la Policia Local d’Artà perquè no hi hagi 

intrusisme en el servei de taxi? 
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Resposta: Cap. No feim res que no ens demanin. 

 

3.5. S’ha demanat l’Informe al Consell Consultiu que dimanava de la Sentència 112/09 

del Jutjat Contenciós Administratiu núm. 1?  

 

Resposta: No. 

 

3.6. Si és que sí, quan? 

 

3.7. Si és que no, per què? 

 

Resposta: Per manca de temps. 

 

3.8. Dia 10 de juliol vàrem registrar una sol·licitud en què demanàvem una relació de les 

2.360 factures que, segons l’Equip de Govern, format per UM-PSOE, hi havia el 2004 

sense poder passar a la comptabilitat oficial per manca de partida pressupostària, amb 

una còpia de cadascuna i la data de pagament de cada una d’aquestes factures, així com 

la relació de factures que, des de 2007 i fins avui dia, en algun moment no han pogut 

passar a la comptabilitat oficial per manca de partida pressupostària. Encara no hem 

obtingut resposta de l’Equip de Govern i ja han passat els cinc dies que estableix la llei. 

Hem d’entendre que se’ns denega aquesta informació? 

 

Resposta: El que entenem és que la seva gestió al front de l’Ajuntament va ser nefasta. 

 

3.9. Quina és la resposta que dóna el senyor batle davant d’aquesta manca 

d’informació? 

 

Resposta: Falta de temps. 

 

3.10. S’ha reunit l’Equip de Govern amb la propietat de la illeta del molí d’en Regalat? 

 

Resposta: No. 

 

3.11. Si és que sí, ens poden dir en quins termes es va produir la reunió? 
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3.12. Hi hagué algun tipus d’acord? Si és que sí, quin? 

 

 

4. SUBVENCIONS 

4.1. Per què no s’ha presentat l’Ajuntament d’Artà a la subvenció de Mallorca Neta del 

Consell de Mallorca? Recordem que hi ha ajuntaments que han obtingut subvencions de 

fins a 20.000 �. 

 

Resposta: Perquè el percentatge de subvenció és molt baix, al voltant del 10% de 

mitjana de la totalitat dels projectes. 

 

4.2. A quines subvencions s’ha deixat de presentar el 2009 l’Ajuntament d’Artà? 

 

Resposta: A moltes i de diferents administracions. 

 

4.3. A quantes subvencions s’ha presentat l’Ajuntament d’Artà el 2009? 

 

Resposta: A 29. 

 

4.4. Quantes se li han concedit fins ara? 

 

Resposta: 18, a dia d’avui. 

 

4.5. A quin import pugen? 

 

Resposta: Encara no ho sabem. 

 

4.6. Qui és el responsable de justificar les subvencions, ara que l’ADL està de baixa? 

 

Resposta: No està de baixa, de tota manera hi ha un equip de feina i el cap de serveis és 

l’encarregat de solventar els problemes que puguin sorgir. 

 

5. TURISME 

5.1. Hem vist a la premsa l’aprovació del projecte “Artà sorprèn”. Quines són les 
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primeres acciones d’aquest projecte que s’executaran amb pressupost de 2009? 

 

Resposta: El conveni entre les quatre administracions encara no està signat i, per tant, 

esperam la signatura per publicitar els primers projectes. 

 

 

PRECS I PREGUNTES FORMULATS PER EV-ESQUERRA D’ARTÀ 

 

PRECS 

 

Demanam per tercera vegada que es publiquin a la web de l’Ajuntament els distints 

reglaments i normatives municipals, de manera que els ciutadans els puguin consultar i 

localitzar còmodament i en compliment de l’esperit i la lletra de l’establert als arts. 116-

119 de la Llei 20/2006, de 15 de desembre, Municipal i de Règim Local de les Illes 

Balears (com, per exemple, el Reglament per a l’ús de la llengua catalana, la Normativa 

d’edicions i publicacions, el Reglament de circulació de vehicles motoritzats als espais 

naturals protegits del terme municipal, el Reglament del fòrum de participació ciutadana 

de la Colònia, el Reglament municipal de subvencions o el Reglament de protocol).  

 

Resposta: Per tercera vegada li dic que, de moment, no està previst. 

   

Demanam a l’Equip de Govern que, en compliment de la mateixa norma legal, i segons 

el que era costum fins aquesta legislatura, que es pengin a la web municipal les actes 

aprovades de les sessions dels Plens d’aquesta corporació.  

 

Resposta: Es continuarà com s’ha fet fins ara. 

 

El passat dia 19 de novembre, vàrem observar que davant la porta del número 14 del c/ 

de Rafel Blanes, perllongant l’entrada i damunt la calçada, hi havia ubicats dos elements 

de ferro d’uns 40 centímetres d’alçària que no s’hi podien instal·lar, atesa la seva natura 

de barrera o obstacle arquitectònic. Pregam a l’Equip de Govern que s’asseguri que 

aquests elements obstaculitzadors del pas de les persones en un tram amb una voravia 

tan estreta no s’hi tornin a instal·lar, atès el perill que podrien comportar, per als 

vianants i especialment per a les persones amb alguna discapacitat visual o de mobilitat.  
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Resposta: Ho tindrem en compte. 

   

Demanam a l’Equip de Govern que tramiti els corresponents expedients d’infracció de 

l’Ordenança de neteja i, si s’escau, de la normativa urbanística, per l’abocament 

d’enderrocs als solars del carrer de l’Arbocera (núm. 38 i núm. 40), fets exposats per 

aquest regidor per instància el passat mes de gener, així com en forma de prec el passat 

mes de març, i que s’asseguri que no s’hi estan produint usos privatius, com ara la 

sembra de plantes amb finalitat d’obstacle visual. Així mateix, pregam a l’Equip de 

Govern que faci netes les zones verdes d’ús públic d’aquesta urbanització recepcionada.  

 

Resposta: Ho tindrem en compte. 

   

Demanam a l’Equip de Govern que, amb ocasió de l’aniversari de la II República, el 

proper mes d’abril organitzi, al Teatre d’Artà, una presentació del documental Pere 

Capellà (1907-1954), així com un recital de Biel Majoral presentant les Cançons 

republicanes. Pere Fullana, Llorenç Capellà i el mateix Biel Majoral podrien 

encarregar-se de la coordinació de l’acte. El Consell de Mallorca (Departament de 

Cultura) va enviar el DVD del documental a l’Ajuntament. En tot cas, com que es fa 

propera la data d’aniversari de fets de guerra, tant en el nostre municipi com a les 

rodalies, demanam que s’organitzin al llarg del 2010 algunes activitats amb intenció de 

recuperar o recordar la revolta feixista.  

 

Resposta: Li varen dir que si ho vol fer, ho faci vostè. 

   

Demanam a l’Equip de Govern que dugui a terme, tal com s’ha compromès en distintes 

ocasions en aquesta legislatura per boca de les regidores de Medi Ambient anteriors a la 

tercera i a l’actual, una campanya de divulgació dels valors naturals, patrimonials i 

paisatgístics dels espais naturals protegits del nostre municipi, així com de les 

normatives (estatal, autonòmica i municipal) vigents, especialment en els casos d’espais 

on s’esdevé de manera sistemàtica la problemàtica de la circulació il·legal de vehicles 

motoritzats no autoritzats.  

 

Resposta: Es farà quan es trobi oportú. 
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Demanam a l’Equip de Govern que dugui a terme una revisió i tasques de manteniment 

dels rètols informatius distribuïts pel municipi que informen dels valors naturals, 

patrimonials, arquitectònics, arqueològics, etc., del nostre patrimoni natural i immoble, i 

que es torni a instal·lar el rètol del dolmen de l’Aigua Dolça, tal com obliga la Llei de 

Patrimoni Històric de les Illes. 

  

 

Resposta: Ho farem quan puguem. 

   

Demanam a l’Equip de Govern que rescati del bagul dels records distints projectes que 

ha finançat aquesta corporació, com ara la restauració i el retorn al funcionament de 

l’edifici de l’escorxador d’Artà; o el projecte “Moderació del trànsit als nuclis urbans”, 

aprofitant la recent aprovació de la Llei 2/2009 de 19 de març, de rehabilitació i millora 

dels barris dels municipis de les Illes Balears (BOIB núm. 44, de 26 de març de 2009), 

que estableix el finançament de fins al 90% dels projectes segons criteris de rendibilitat 

social, patrimonial, etc.; així com la convocatòria del segon Pla E.  

 

Resposta: De moment, queden dins el bagul dels records. 

   

Atesa la constant demanda de la ciutadania, especialment de la Colònia de Sant Pere, 

d’arreglar tota una sèrie de problemes que hi ha en el camí de Caloscamps, vial de 

titularitat municipal, com ara l’estacionament de vehicles damunt la calçada, o la 

invasió de vehicles que tenen lliure accés des de la carretera als espais naturals 

majoritàriament rocosos. Demanam a l’Equip de Govern que hi actuï, ja que és la seva 

competència i obligació, i habiliti els espais de la reserva d’ús públic als costats del vial 

per a l’estacionament, i limiti físicament l’accés dels vehicles damunt les roques.  

 

Resposta: Ho farem quan realment puguem i ho trobem oportú. 

   

Demanam a l’Equip de Govern que analitzi seriosament la implantació de la tecnologia 

LED per a l’enllumenament públic, ja sigui per a instal·lacions noves o per substituir les 

antigues, atesos els avantatges que suposa, sobretot quant a l’estalvi d’energia. 

Resposta: Ho tindrem en compte. 
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Demanam a l’Equip de Govern que limiti al màxim possible la despesa energètica 

destinada a l’enllumenament de Nadal. Que ho faci en consens amb els comerciants, 

però sobretot tenint present la necessitat d’estalvi econòmic, ja que el municipi està 

declarat com a “Poble contra al canvi climàtic”.  

 

Resposta: Ho intentarem. 

   

Demanam a l’Equip de Govern que s’apliqui la reducció de la velocitat dels vehicles 

motoritzats a 30 km/h a tota la xarxa viària dels nuclis urbans del municipi, amb 

l’excepció de la travessia del carrer de Costa i Llibera i de la ronda, i s’avanci així al 

vigor de les modificacions de la nova Llei de trànsit.  

Resposta: Està bé així com està. 

   

Demanam a l’Equip de Govern, novament, que es doti la Policia Local d’aparells 

d’etilometria evidencial, la qual cosa es pot fer sol·licitant-ne la cessió gratuïta al 

Ministeri de l’Interior.  

 

Resposta: Si és gratuït, es demanarà. 

 

Demanam a l’Equip de Govern que totes i cadascuna de les denúncies de la Policia 

Local referents a infraccions del Reglament General de Circulació que comportin 

retallada de punts, siguin tramitades a la Direcció Provincial de Trànsit, tal com 

estableix la Llei.  

 

Resposta: Crec que es fa automàticament. 

   

Demanam a l’Equip de Govern que ens permeti l’accés a les actes de les reunions dels 

dos òrgans rectors del Consorci Aubarca-Es Verger, atès que estatutàriament 

l’Ajuntament hi té representació amb membres d’aquesta corporació.  

 

Resposta: Ho tendrem en compte. 

   

Atès l’Informe de Secretaria de data 13 d’octubre, relatiu als expedients bàsics, 

d’execució, etc. d’aquest Ajuntament relacionats amb l’obra de demolició, excavació i 
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forjats que es va començar al principi de l’any 2008, ubicada al passeig de la Mar, núm. 

39 de la Colònia de Sant Pere, i atesa la informació que la secretària d’aquest 

Ajuntament va traslladar en el transcurs de la Comissió d’Urbanisme del passat dia 18 

de novembre de 2008, segons la qual aquestes obres es varen iniciar correctament 

seguint la llei, sense necessitat que s’hagués atorgat llicència al projecte d’execució de 

13 habitatges, demanam un Informe per escrit de Secretaria/Intervenció d’aquest 

Ajuntament relatiu a aquesta darrera informació, expressada a la Comissió Informativa 

de dia 18 de novembre de 2009.  

 

Resposta. Ho tendrem en compte. 

   

Demanam una còpia de l’Informe 37/2009, la qual es troba en aquest Ajuntament, sobre 

la contractació administrativa dels ajuntaments de les Illes Balears corresponent a 

l’exercici 2006, de data 5 de febrer de 2009. En aquest Informe queda palès que aquest 

Ajuntament tampoc no acompleix l’establert a l’art. 80 de la Llei 12/1998, de Patrimoni 

Històric, amb relació a l’obligatorietat de retenir un 1% de la quantitat gastada en obres 

per a Cultura, i atès el teòric interès d’aquest Equip de Govern en potenciar o conservar 

el nostre patrimoni cultural i natural. 

 

Resposta: Ho estudiarem. 

 

PREGUNTES 

 

1. AGRICULTURA, MEDI AMBIENT I PATRIMONI NATURAL I CULTURAL  

1.1. PARC NATURAL DE LA PENINSULA DE LLEVANT (PNL)  

1.1.1. Ens pot explicar el senyor batle en què va consistir la sol·licitud de col·laboració 

amb Artà, formulada, segons alguns mitjans de comunicació, al president executiu de 

“TUI Deutschland”, Völker Böttcher, el passat dia 26 d’octubre amb motiu de la 

presentació del projecte de plantació d’arbres a la finca d’Albarca?  

 

Resposta: En una sol·licitud de col·laboració entre les tres institucions. 
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1.2. AUTORITZACIONS PER A LA RETIRADA D’OBJECTES DEL PARC VERD, I 

SISTEMA DE CONTROL I REGISTRE  

 

1.2.1. Per quin motiu les sol·licituds ciutadanes per endur-se'n objectes dipositats en el 

Parc Verd d’Artà no passen pel registre?  

 

Resposta: La gent es desprèn d’aquests objectes i així és una manera de reciclar. 

 

1.2.2. Des de quan s’empra aquest sistema, completament opac pel que fa a les tasques 

de fiscalització dels regidors de l’oposició membres d’aquesta corporació?  

 

Resposta: Fa tres o quatre mesos. 

 

1.2.3. Quantes sol·licituds han estat dirigides al senyor Batle, i quantes han rebut 

l’autorització?  

 

1.2.4. Quins són els criteris d’autorització?  

 

Resposta: A qualsevol persona que ho demani, se li concedeix. 

 

1.3. APLICACIÓ DE LA NORMATIVA QUE REGULA LA CIRCULACIÓ DE 

VEHICLES NO AUTORITZATS ALS ESPAIS NATURALS PROTEGITS DEL 

TERME MUNICIPAL  

1.3.1. Per quin motiu no se senyalitzen o s’augmenta la senyalització als espais 

protegits, sobretot als costaners, per facilitar el compliment d’aquesta norma?  

 

Resposta: No és el moment oportú. 

 

1.3.2. S’han arreglat els que estan romputs o en tan mal estat de conservació que no es 

poden llegir, tal com es va fer amb el de Caloscamps?  

 

Resposta. De moment, no. 
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1.3.3. Quines han estat les campanyes d’informació dutes a terme sobre aquest tema i 

anunciades per la regidora de Medi Ambient a les sessions del Ple de maig i juliol de 

2008, com aquesta passada primavera?  

 

Resposta: Cap, per manca de pressupost. 

 

1.3.4. Preveu l’Equip de Govern fer alguna passa per solucionar aquest problema?  

 

Resposta: Sí. 

 

1.3.5. Dóna l’Equip de Govern alguna importància a la conservació dels nostres espais 

protegits, en el nivell de conservació del patrimoni natural?  

Resposta: Sí. 

1.4. PATRIMONI ARQUEOLÒGIC  

1.4.1. Des del passat mes de març, l’Ajuntament està assabentat que el rètol explicatiu 

del dolmen de l’Aigua Dolça ha caigut i és il·legible. Per què no s’ha tornat a instal·lar?  

 

Resposta: Per manca de temps i de doblers. 

 

1.4.2. Per quin motiu no se senyalitza el jaciment de l’arenalet de Son Colom, tal com 

aquest regidor va pregar a l’Equip de Govern mitjançant una instància, el passat dia 1 de 

juliol i segons l’establert a l’article 93.4 de la Llei 12/1998, de 21 de desembre, de 

Patrimoni Històric de les Illes Balears?  

 

Resposta: Per manca de temps i de doblers. 

 

1.4.3. Quines mesures s’han dut a terme pel que fa a la regulació del trànsit de vehicles 

al voltant, com a mínim, del jaciment arqueològic del dolmen de l’Aigua Dolça i el seu 

entorn de protecció i àrea de control arqueològic, tal com obliga l’article d’aquesta Llei?  

 

Resposta: Cap. 
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1.4.4. Si no s’ha pres cap mesura, quina es considera prendre i quan?  

 

Resposta: Estam pendents d’una reunió que tendrem demà amb el director de Patrimoni 

i amb el cap de la Demarcació de Costes. 

 

1.4.5. S’ha donat una resposta a la carta de Josep Antoni Alcover, investigador científic 

del CSIC/IMEDEA, de dia 28 d’agost, dirigida al batle d’aquest Ajuntament, en la qual 

expressava la gran preocupació sobre la manca de protecció de la naveta de l’arenalet de 

Son Colom, en paraules de linvestigador, “[...] la manifestació arquitectònica més antiga 

coneguda a Mallorca, el que queda de l’edifici més antic”? Si no s’ha fet, per quina raó 

ha estat?  

 

Resposta: Estam pendent de la reunió amb el director de Patrimoni i el cap de la 

Demarcació de Costes. 

 

2. PERSONAL MUNICIPAL  

2.1. Quan es preveu cobrir la plaça d’arquitecte municipal definitivament, amb un 

funcionari de carrera?  

 

Resposta: De moment, no està previst. 

 

2.2. Quan es preveu cobrir la plaça d’aparellador municipal, segon el previst a la 

legislació vigent (art. 9 de la Llei 7/2007, de 12 d’abril, de l’Estatut Bàsic de l’Empleat 

Públic, per exemple)?  

 

Resposta: De moment, no està previst. 

 

2.3. És conscient l’Equip de Govern que determinats informes necessaris per a la 

tramitació dels expedients sancionadors de disciplina urbanística, com per exemple les 

valoracions econòmiques d’obres executades sense llicència, poden ser motiu de recurs 

de reposició i contenciós administratiu per part dels infractors, i motiu d’anul·lació de la 
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tramitació sencera dels expedients, amb les conseqüències que això podria comportar 

tant pel que fa a la legalitat i l’ordenació territorial, com pel que fa al cobrament de les 

sancions?  

Resposta: Depèn de qui les signi. 

3. POLICIA/CIRCULACIÓ  

3.1. Quina és l’empresa que actualment s’encarrega de la retirada amb grua dels 

vehicles mal estacionats?  

 

Resposta: Grues Gabellines i Grues Sangar. 

 

3.2. En què consisteix l’escrit que va entrar en aquest Ajuntament el passat dia 23 de 

setembre de 2009 (núm. reg. d’entrada 4594/2009) de l’empresa Electro Mecánica Artà, 

SL? És una oferta de servei de grua per enretirar vehicles?  

 

Resposta: És una oferta del servei de grua. 

   

4. URBANISME  

4.1. DISCIPLINA URBANÍSTICA  

4.1.1. Terraplens de terra en sòl rústic  

4.1.1.1. La passada sessió ordinària del Ple, de setembre de 2009, vaig assabentar el 

regidor d’Urbanisme d’una possible infracció en forma de terraplens de terra a la 

parcel·la 32 del polígon 4, infracció que podria ser de les Normes Subsidiàries 49 i 210. 

El passat dia 7 d’octubre, vaig sol·licitar, mitjançant una instància, que es comprovàs el 

caràcter legal d’aquests elements i que, si s’esqueia, s’aplicàs la normativa sobre la 

disciplina urbanística. No n’he rebut cap resposta, a dia d’avui. Ens podríeu dir quines 

passes s’han fet, respecte a això?  

 

Resposta: La finca té el final d’obra, tot i que el terraplè sembla que no és il·legal i a dia 

d’avui ja hi ha l’acta aixecada. 
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4.1.2. Exposició comercial de maquinària agrícola, pol. 12 parc. 301  

4.1.2.1. S’ha obert un expedient, respecte d’aquesta activitat comercial que consisteix en 

l’exposició de tractors per a la venda sense tenir-ne la llicència, tal com em vàreu 

informar la passada sessió del Ple del mes de setembre?  

 

Resposta: Sí. 

 

4.1.2.2. Quin és el número d’aquest expedient, i a quina data va ser incoat?  

 

Resposta: 4/2009. 

4.1.3. Ocupació d’espais públics amb materials d’obra als solars dels carrers de la 

Murtera, núm. 45, i de l’Arbocera, núm. 38  

4.1.3.1. A la sessió ordinària del Ple del mes de setembre de 2008, el regidor 

d’Urbanisme ens va dir que “s’asseguraria que aquests solars (que són zona verda 

municipal, en els quals s’havien dipositats materials d’obra per a unes obres privades) 

quedarien nets quan s’enretiressin aquests materials d’obra”. Com és que en els 

esmentats solars de titularitat municipal encara queda brutor com a conseqüència 

d’aquest dipòsit il·legal de materials de construcció?  

 

Resposta: Aquests solars no són de propietat municipal. 

   

4.1.4. Obra ubicada al passeig de la Mar, núm. 39  

4.1.4.1. Resulta, o no, un fet imposable objecte d’allò regulat per l’Ordenança núm. 18, 

“Reguladora de la taxa per l’ocupació de la via pública amb mercaderies, maquinàries, 

materials de construcció i altres instal�lacions anàlogues” el tancament de l’obra que 

ocupa aproximadament uns 65 m2 de via pública (voravia)?  

 

Resposta: Sí. 

 

4.1.4.2. Si així fos, s’ha procedit a reclamar la liquidació del que correspon en aplicació 
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de l’esmentada Ordenança, a banda de l’aplicació del que s’hi estableix, a l’article 

número 6, pel que fa al restabliment, reparació o reconstrucció del domini públic de la 

voravia afectada per l’esmentat tancament.  

 

Resposta: No s’ha fet mai. 

 

4.1.4.3. Si fos un fet imposable, a quant puja el que s’ha liquidat o el que s’ha de 

liquidar?  

 

Resposta: No s’ha comptabilitzat, ja hem informat que no s’ha cobrat mai. 

 

4.1.4.4. Si no resulta un fet imposable, en quin informe tècnic es fonamenta aquesta 

conclusió?  

Resposta: En cap. 

 

4.1.5. Paràlisi en la tramitació dels expedients d’infracció urbanística  

4.1.5.1. Per quin motiu les tramitacions de l’expedient de disciplina urbanística 2006/2 

han quedat aturades en la fase de Proposta de Resolució de instància de demolició?  

 

Resposta: Per manca de temps. 

 

4.1.5.2. Quan es continuarà amb les fases següents de la tramitació d’aquest expedient 

per tal de restablir la legalitat urbanística?  

 

Resposta: Quan es pugui. 

 

4.1.5.3. Per quin motiu les tramitacions de l’expedient de disciplina urbanística 2006/4 

han quedat aturades en la fase de Proposta de Resolució de la instància de demolició?  

 

Resposta: Per manca de temps. 
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4.1.5.4. Quan es continuarà amb les fases següents de la tramitació d’aquest expedient 

per tal de restablir la legalitat urbanística?  

 

Resposta: Quan es pugui. 

 

4.1.5.6. Per quin motiu les tramitacions de l’expedient de disciplina urbanística 2006/7 

han quedat aturades en la fase de Proposta de Resolució de la instància de demolició?  

 

Resposta: Per manca de temps. 

 

4.1.5.7. Quan es continuarà amb les fases següents de la tramitació d’aquest expedient 

per tal de restablir la legalitat urbanística?  

 

Resposta: Quan es pugui. 

 

4.1.5.8. Per quin motiu les tramitacions de l’expedient de disciplina urbanística 2006/8 

han quedat aturades en la fase de Proposta de Resolució de la instància de demolició?  

 

Resposta: Per manca de temps. 

 

4.1.5.9. Quan es continuarà amb les fases següents de la tramitació d’aquest expedient 

per tal de restablir la legalitat urbanística?  

 

Resposta: Quan es pugui. 

 

4.1.5.10. Per quin motiu les tramitacions de l’expedient de disciplina urbanística 

2006/14 han quedat aturades en la fase de Proposta de Resolució de la instància de 

demolició?  

 

Resposta: Per manca de temps. 

 

4.1.5.11. Quan es continuarà amb les fases següents de la tramitació d’aquest expedient 

per tal de restablir la legalitat urbanística?  
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Resposta: Quan es pugui. 

 

4.1.5.12. Per quin motiu les tramitacions de l’expedient de disciplina urbanística 

2006/17 han quedat aturades en la fase de Proposta de Resolució de la instància de 

demolició?  

 

Resposta: Per manca de temps. 

 

4.1.5.13. Quan es continuarà amb les fases següents de la tramitació d’aquest expedient 

per tal de restablir la legalitat urbanística?  

 

Resposta: Quan es pugui. 

4.1.5.14. Per quin motiu les tramitacions de l’expedient de disciplina urbanística 

2006/18 han quedat aturades en la fase de Proposta de Resolució de la instància de 

demolició?  

 

Resposta: Per manca de temps. 

 

4.1.5.15. Quan es continuarà amb les fases següents de la tramitació d’aquest expedient 

per tal de restablir la legalitat urbanística?  

 

Resposta: Quan es pugui. 

 

4.1.5.16. Per quin motiu les tramitacions de l’expedient de disciplina urbanística 

2006/18 han quedat aturades en la fase de Proposta de Resolució de la instància de 

demolició?  

 

Resposta: Per manca de temps. 

 

4.1.5.17. Quan es continuarà amb les fases següents de la tramitació d’aquest expedient 

per tal de restablir la legalitat urbanística?  

 

Resposta: Quan es pugui. 
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4.1.5.18. Per quin motiu les tramitacions de l’expedient de disciplina urbanística 

2006/18 han quedat aturades en la fase de Proposta de Resolució de la instància de 

demolició?  

 

Resposta. Per manca de temps. 

 

4.1.5.19. Quan es continuarà amb les fases següents de la tramitació d’aquest expedient 

per tal de restablir la legalitat urbanística?  

 

Resposta: Quan es pugui. 

 

4.1.5.20. Per quin motiu les tramitacions de l’expedient de disciplina urbanística 

2006/19 han quedat aturades en la fase de Proposta de Resolució de la instància de 

demolició?  

 

Resposta. Per manca de temps. 

4.1.5.21. Quan es continuarà amb les fases següents de la tramitació d’aquest expedient 

per tal de restablir la legalitat urbanística?  

 

Resposta: Quan es pugui. 

 

4.1.5.22. Per quin motiu les tramitacions de l’expedient de disciplina urbanística 

2006/20 han quedat aturades en la fase de Proposta de Resolució de la instància de 

demolició?  

 

Resposta: Per manca de temps. 

 

4.1.5.23. Quan es continuarà amb les fases següents de la tramitació d’aquest expedient 

per tal de restablir la legalitat urbanística?  

 

Resposta: Quan es pugui. 

 

4.1.5.24. Per quin motiu les tramitacions de l’expedient de disciplina urbanística 

2006/21 han quedat aturades en la fase de Proposta de Resolució de la instància de 
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demolició? 

 

Resposta: Per manca de temps. 

  

4.1.5.25. Quan es continuarà amb les fases següents de la tramitació d’aquest expedient 

per tal de restablir la legalitat urbanística?  

 

Resposta: Quan es pugui. 

 

4.1.5.26. Per quin motiu les tramitacions de l’expedient de disciplina urbanística 

2006/22 han quedat aturades en la fase de Proposta de Resolució de la instància de 

demolició?  

 

Resposta: Per manca de temps. 

 

4.1.5.27. Quan es continuarà amb les fases següents de la tramitació d’aquest expedient 

per tal de restablir la legalitat urbanística?  

 

Resposta: Quan es pugui. 

 

4.1.5.28. Per quin motiu les tramitacions de l’expedient de disciplina urbanística 

2006/23 han quedat aturades en la fase de Proposta de resolució de la instància de 

demolició?  

 

Resposta: Per manca de temps. 

 

4.1.5.29. Quan es continuarà amb les fases següents de la tramitació d’aquest expedient 

per tal de restablir la legalitat urbanística?  

 

Resposta: Quan es pugui. 

 

4.1.5.30. Per quin motiu les tramitacions de l’expedient de disciplina urbanística 2007/3 

han quedat aturades en la fase de Proposta de Resolució de la instància de demolició?  
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Resposta: Per manca de temps. 

 

4.1.5.31. Quan es continuarà amb les fases següents de la tramitació d’aquest expedient 

per tal de restablir la legalitat urbanística?  

 

Resposta: Quan es pugui. 

 

4.1.5.32. Per quin motiu les tramitacions de l’expedient de disciplina urbanística 2007/5 

han quedat aturades en la fase de Proposta de Resolució de la instància de demolició?  

 

Resposta: Per manca de temps. 

4.1.5.33. Quan es continuarà amb les fases següents de la tramitació d’aquest expedient 

per tal de restablir la legalitat urbanística?  

 

Resposta: Quan es pugui. 

 

4.1.5.34. Per quin motiu les tramitacions de l’expedient de disciplina urbanística 2007/7 

han quedat aturades en la fase de Proposta de Resolució de la instància de demolició?  

 

Resposta: Per manca de temps. 

4.1.5.35. Quan es continuarà amb les fases següents de la tramitació d’aquest expedient 

per tal de restablir la legalitat urbanística?  

 

Resposta: Quan es pugui. 

 

4.1.5.36. Per quin motiu les tramitacions de l’expedient de disciplina urbanística 2007/8 

han quedat aturades en la fase de Proposta de Resolució de la instància demolició?  

 

Resposta: Per manca de temps. 

 

4.1.5.37. Quan es continuarà amb les fases següents de la tramitació d’aquest expedient 

per tal de restablir la legalitat urbanística?  

 

Resposta: Quan es pugui. 
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4.1.5.38. Per quin motiu les tramitacions de l’expedient de disciplina urbanística 

2007/10 han quedat aturades en la fase de Proposta de resolució de la instància de 

demolició?  

 

Resposta: Per manca de temps. 

 

4.1.5.39. Quan es continuarà amb les fases següents de la tramitació d’aquest expedient 

per tal de restablir la legalitat urbanística?  

 

Resposta: Quan es pugui. 

 

4.1.5.40. Per quin motiu les tramitacions de l’expedient de disciplina urbanística 

2007/13 han quedat aturades en la fase de Proposta de Resolució de la instància de 

demolició?  

 

Resposta: Per manca de temps. 

 

4.1.5.41. Quan es continuarà amb les fases següents de la tramitació d’aquest expedient 

per tal de restablir la legalitat urbanística?  

 

Resposta: Quan es pugui. 

4.1.5.42. Per quin motiu les tramitacions de l’expedient de disciplina urbanística 

2007/14 han quedat aturades en la fase de Proposta de Resolució de la instància de 

demolició?  

 

Resposta: Per manca de temps. 

 

4.1.5.43. Quan es continuarà amb les fases següents de la tramitació d’aquest expedient 

per tal de restablir la legalitat urbanística? 

 

Resposta: Quan es pugui. 

  

4.1.5.44. Per quin motiu les tramitacions de l’expedient de disciplina urbanística 

2007/15 han quedat aturades en la fase de Proposta de Resolució de la instància de 
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demolició?  

 

Resposta: Per manca de temps. 

 

4.1.5.45. Quan es continuarà amb les fases següents de la tramitació d’aquest expedient 

per tal de restablir la legalitat urbanística?  

 

Resposta: Quan es pugui. 

 

4.1.5.46. Per quin motiu les tramitacions de l’expedient de disciplina urbanística 

2007/17 han quedat aturades en la fase de Proposta de Resolució de la instància de 

demolició?  

 

Resposta: Per manca de temps. 

 

4.1.5.47. Quan es continuarà amb les fases següents de la tramitació d’aquest expedient 

per tal de restablir la legalitat urbanística?  

 

Resposta: Quan es pugui. 

 

4.1.5.48. Per quin motiu les tramitacions de l’expedient de disciplina urbanística 

2007/18 han quedat aturades en la fase de Proposta de Resolució de la instància de 

demolició?  

 

Resposta: Per manca de temps. 

4.1.5.49. Quan es continuarà amb les fases següents de la tramitació d’aquest expedient 

per tal de restablir la legalitat urbanística?  

 

Resposta: Quan es pugui. 

 

4.1.5.50. Per quin motiu les tramitacions de l’expedient de disciplina urbanística 

2007/19 han quedat aturades en la fase de Proposta de Resolució de la instància de 

demolició?  
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Resposta: Per manca de temps. 

 

4.1.5.51. Quan es continuarà amb les fases següents de la tramitació d’aquest expedient 

per tal de restablir la legalitat urbanística? 

 

Resposta: Quan es pugui. 

  

4.1.5.52. Per quin motiu les tramitacions de l’expedient de disciplina urbanística 

2007/21 han quedat aturades en la fase de Proposta de Resolució de la instància de 

demolició?  

 

Resposta: Per manca de temps. 

 

4.1.5.53. Quan es continuarà amb les fases següents de la tramitació d’aquest expedient 

per tal de restablir la legalitat urbanística?  

 

Resposta: Quan es pugui. 

 

4.1.5.54. Per quin motiu les tramitacions de l’expedient de disciplina urbanística 

2007/22 han quedat aturades en la fase de Proposta de Resolució de la instància de 

demolició?  

 

Resposta: Per manca de temps. 

 

4.1.5.55. Quan es continuarà amb les fases següents de la tramitació d’aquest expedient 

per tal de restablir la legalitat urbanística?  

 

Resposta: Quan es pugui. 

4.1.5.56. Per quin motiu les tramitacions de l’expedient de disciplina urbanística 

2007/30 han quedat aturades en la fase de Proposta de Resolució de la instància de 

demolició?  

 

Resposta: Per manca de temps. 
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4.1.5.57. Quan es continuarà amb les fases següents de la tramitació d’aquest expedient 

per tal de restablir la legalitat urbanística?  

 

Resposta: Quan es pugui. 

 

  

El batle aixeca la sessió, de la qual, com a secretària, estenc aquesta acta. 

 

La secretària Vist i plau  

 El batle  

 

 


